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November 22, 1963 
The Kennedy Assassination 

(Late 1950's) 
1. ,",oe Kennedy's daughter, Patricia, marries British 

actor, Peter Lawford: 
A) Lawford is good friends with Frank Sinatra. 
B) Introduces Sinatra to the Kennedy Brothers. 
C) Sinatra has ties to organized crime: 

**More later. 

2. Lee Harvey Oswald: 
A) Born ••• October 18, 1939 ••• New Orleans, Louisiana. 

( B) Mother works. 
C) Grows up in orphanages and relatives homes. 
D) IQ of 118!!! 
E) YET ••• Only an average student. 
F) Anti-social behavior. 
G) Truancy problem. 
H) At age 16 ••• Quits school. 
I) October 24, 1956 ••• Enters the U.S.M.C. 

'"') Poor shot: 
I. In 1959 ••• Shoots only 1 point over minimum to 

qualify. 
K) Reads constantly. 
L) Studies - Learns to speak the Russian language 

fluently. 
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M) Allowed to receive and read Russian periodicals. 
N) Takes the Russian Armed Forces Exam. 
0) Becomes a specialized aviation electronics radar 

Operator: 
I. Teaches the tracking of aircraft on radar. 
II. Teaches how to scan radio signals. 

P) September 12, 1957 ••• Stationed at Atsugi, .Japan: 
I. 20 miles west of Tokyo. 
II. Secret staging area for U-2 spy flights over China 

and North Korea. 
Q) Stationed at Cubi Point in the Philippines: 

I. Top secret U-2 base. 
R) December 1958 ••• Stationed at EI Toro Marine Base 

in the United States: 
I. Gets advanced radar intelligence training. 
II. Gets advanced training in the Russian language. 
III. Tells fellow Marine, David Bucknell: 

(1) Will be discharged soon. 
(2) Will be sent to Russia for U.S. intelligence. 
(3) Will return in 1960 or 1961 as a hero. 

S) August 17, 1959 ••• Files for a 3 month early 
discharge ••• Hardship basis: 

I. To help his sick and injured mother in Fort Worth, 

Texas: 
(1) She is NOT sick! 
(2) She is NOT injured! 

II. Approved in 11 days!!! 
(1) WHY SO QUICK??? 
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T) September 11, 1959 ••• Discharged. 
U) Has applied to the State Department for a passport: 

I. Lists his occupation as "Shipping Export Agent." 
II. Granted 1 day before his discharge. 

V) September 21, 1959 ••• Sails for Europe: 
I. Has $1,600.00! 

(1) Where does he get it? 
W) October 9, 1959 ••• London, England: 

I. Tells English Customs he will be there for a week. 
X) NEXT DAY ••• Flies to Finland on a military plane!!! 

I. Visits the Russian Embassy. 
II. Is given a 6 day visitor's visa. 

Y) October 16, 1959 ••• Moscow, Russia: 
I. Applies for Russian citizenship. 
II. Is turned down. 

Z) "Despondent" ••••• October 21, 1959 ••••• Afternoon, he 
"slashes his wrist": 
I. Hospital ••• Treated ••• NOT EVEN CLOSE TO BEING 

FATAL! 
II. October 28, 1959 ••• Released. 

AA) October 31, 1959 ••• Moscow, Russia ••• American 
Embassy: 

I. Turns over his passport! 
II. Turns in a written statement renouncing his 

American citizenship! 
III. Tells the Secretary: 

(1) Has been a Communist since age 15 in North 
Dakota when he read "Das Kapital." 



( a. HAS NEVER LIVED IN NORTH DAKOTA! 
BB) The Office of Naval Intelligence is notified of his 

defection: 
I. They in turn, inform the other intelligence 

agencies that NO ACTION IS TO BE TAKEN 
AGAINST HIM!! 

CC) ~anuary 4, 1960 ••••• Given a Russian ID Number for 
a Stateless Person: 

I. Is on a year-to-year renewable basis! 
DD) ~anuary 13, 1960 ••••• Minsk, Russia ••••• 450 miles 

from Moscow: 
I. Beylo-Russian Radio and Television Factory. 
II. Operator's job. 
III. Salary is higher than the plant manager's!!! 

(1) WHY?? 
EE) Russian Intelligence ••••• Later ••••• Wili admit ••••• Think 

he is a C.I.A. Agent! 

3. March 11, 1959 to October 2, 1959 - At least 9 
meetings between: 

A) F.B.I. Agents and ~ack Ruby: 
I. Why? 
II. Is he hired by the F.B.I.? 
III. Is he working as an informant for the F.B.I.? 
IV. Is he a "contact man" for the F.B.I. in regards to 

the mob? 
B) Ruby will later be referred to in F.B.I. files as "a 

known Dallas area criminal" ••••• More later! 



(1960) 

1. February 1960 - Las Vegas, Nevada - Frank Sinatra 
introduces .John F. Kennedy to actress, .Judith 
Campbell. 

2. March 7, 1960 -Affair between Campbell and 
Kennedy starts. 

3. Fact known today ••••• 1960 to late spring of 1963 •••• The 
C.I.A. and the Mafia will plot together to assassinate 
Fidel Castro of Cuba!! 

A) 1st contacts between the 2 is in 1959. 
B) Why? 

I. For the C.I.A •••••• Get Communism out of Cuba! 
II. For the Mafia ••••• Get back into Cuba for gambling, 

prostitution, and drugs! 
C) From 1960 to 1963 ••••• 8 different plots to kill Castro. 
D) The "Hit Castro" braintrust: 

I. William Harvey ••• C.I.A. 
II. Loran Hall ••• C.I.A. and Mob Affiliated with Santos 

Trafficante. 
III. Santos Trafficante ••••• Florida Mafia. 
IV. Carlos Marcello ••••• New Orleans Mafia. 
V. Sam Giancana ••••• Chicago Mafia. 
VI • .Johnny Roselli ••••• Mafia Hit-Man. 
VII • .John Martino ••••• C.I.A. Contract Agent. 

4. 1960 - .John F. Kennedy is elected President: 



( A) Sam Giancana brags that his organization has 
stuffed the ballot boxes in Cook County Illinois: 

I. Has given JFK the election. 
II. BUT, there will never be any proof of this. 

B) Continues his affair with Judith Campbell!!! 
C) She is also carrying on affairs at the same time 

with Sam Giancana and Johnny Roselli!! 



(1961) 
1 • .January 20, 1961 - New Orleans, Louisiana - The 

Bolton Ford Company: 
A) Two members of "The Friends of Democratic Cuba": 

I. Arrange for the purchase of pickups for The Bay of 
Pigs Invasion. 

B) One of the men: 
I. Prints his name as "Lee Harvey Oswald": 

(1) Oswald is supposed to be in Russia at this time! 
(2) Is he Oswald or a "look-a-like"??? 
(3) What about the contracts "signed" for the 

pickups?? 
a. Taken by the F.B.I •••••• Have "disappeared"!!!!! 

2. 1961 ••••• The Bay of Pigs fiasco and failure!!! 
A) .JFK is humiliated! 
B) In a rage at the C.I.A. and it's failure! 
C) Will eventually fire C.I.A. Chief, Allen Dulles! 
D) Makes the statement he's going to "break up the 

C.I.A. into a thousand pieces and scatter it to the 

wind!" 
E) Starts formulating plans to create a new 

intelligence agency with brother, Bobby, as the 

head! 

3. March 1961 - Russia - Lee Harvey Oswald marries 
Marina Prusakova: 
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A) Learns he has been given an "undesirable 
discharge": 

I. Writes an almost perfect letter asking for a reviewl 
II. Why would he care?? 
III. Why would he write from Russia asking for the 

review?? 
IV. His English and spelling are horrible ••••• Who 

composes and writes the letter?? 

4 • .June 1961 - Lee Harvey Oswald and his pregnant wife 
- Apply to the U.S. State Department - For passports 
back to the United Statesllill 

A) August 1961 ••••• Grantedll?? 
B) December 1961 ••••• Russia will give approvalll?? 

5. 1961 - Attorney General of the United States, Robert 
"Bobby" Kennedy: 

A) Starts a "crack-down" on organized crime and 
racketeering. 

B) Primary targets: 
I • .Jimmy Hoffa ••••• Teamster's Union. 
II. Carlos Marcello ••••• New Orleans Mafia. 
III. Santos Trafficante ••••• Florida Mafia. 
IV. Sam Giancana ••••• Chicago Mafia. 
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(1962) 
1. Spring of 1962 - The Oswald's prepare to leave 

Russia: 
A) He asks if he will be prosecuted for treason: 

I. Is told: "Nol" 
(1) Why not?? •••• His military background; His 

knowledge; He has defected; He has married a 
Russian woman; He has lived in Russia for 30 
monthsl 

B) He will never be questionedl 

2 • .June 2, 1962 .... The Oswald's leave Russia. 

3 • .June 13, 1962 - They reach Hoboken, New .Jersey: 
A) Are rushed through customs and immigration ••••• By 

who?? 
I. Spas Raiken ••••• C.I.A. Agentllill 

B) Taken to Manhattan, New York: 
I. Put up at the Times Square Hotel: 

(1) Who pays for this?? 
C) Is not debriefedll 

4. Some questions at this point: 
A) Is the defection a phony? 
B) Is he working for U.S. intelligence? 
C) Is he paid by the C.I.A. or the F.B.I. or both, when he 

gets back? 
D) While he is in Russia, why is he sighted here? 



( E) Is he being "set up"? 
F) Is the marriage to Marina a set-up to get her out of 

Russia and enable her uncle, a KGB Colonel, to 
defect later? 
I. October 1959 ••• He writes a letter to his mom ••• He 

thanks her for Christmas presents and asks for 
fashion magazines for Marina: 
(1) IN OCTOBER 1959 ••••• HE HASN"T EVEN MET 

HER YET! 

5. dune 14, 1962 - The Oswald's are brought to Dallas, 
Texas by George De Mohrenschildt ••••• Why??? 

A) Are taken care of by the Health, Education, and 
Welfare Department: 

( I. They don't even apply!! 
II. Who arranges it? 

B) George De Mohrenschildt: 
I. Born in Russia. 
II. Immigrates to the United States. 
III. Speaks fluent Russian, English, French, Polish, 

German, and Spanish. 
IV. Former employee of the C.I.A.! 
V. Later ••••• Writes a manuscript about a conspiracy 

in the assassination of dFK: 
(1) Learns he is going to be brought before the 

House Committee on Assassinations: 
a. March 29, 1977 ••••• Commits suicide! 

(2) Leaves a written note: 



( a. He is part of a Dallas conspiracy. 
b. Consists of various oilmen, a trucking 

company executive, and anti-Castro Cubans! 

6 ... une 16, 1962 - Lee Harvey Oswald has been back in 
the U.S. for 3 days: 

A) Hires stenographer, Pauline Bates, to start typing 
his notes for a book about Russia!!! 

I. Hints to her about being an intelligence agent 
while he was there! 

7. "une 26, 1962 - Fort Worth, Texas - The F.B.I. 
interviews Oswald. 

( 8. According to Marina ••••• At this point he starts to 
become irritable, reclusive, sexually inactive, and 
cruel: 

A) Beats her! 
B) Discourages her attempts to learn English! 
C) Will be many separations and reconciliations. 

9. 1962 - Fort Worth, Texas - He goes to work for a 
typesetting firm: 

A) He makes a false draft card for: "A .... Hidell." 
B) He makes a phony drivers license for: "O.H. Lee." 
C) Does he do this on his own? 
D) Does he do this because he is ordered to? 
E) This definitely starts his secret operative career!!! 



( 10. October 1962 - The Cuban Missile Crisis: 

( 

A) Many ultra right wingers don't believe Kennedy has 
been firm enough in handling the situation! 



( (1963) 

1. The Kennedy's continue their crack-down on 
organized crime: 

A) Sam Giancana - Santos Trafficante - Carlos 
Marcello - dohnny Roselli - dimmy Hoffa - Etc. 

B) Santos Trafficante ••••• To wealthy Cuban exile, dose 
Aleman ••••• Coilversation regarding dFK: "He's going 
to be hit!" 

C) Carlos Marcello ••••• ls in the process of being 
deported: 

I. Makes a statement ••••• dFK will be killed! 
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(~anuary 1963) 

1 ... anuary 27, 1963 - Oswald, using the name "A .... 
Hidell" - Puts $10 down on a .38 caliber, snub-nosed, 
Smith & Wesson, commando revolver: 

A) Seaport Traders Incorporated of Los Angeles, 
California. 



! (March 1963) 

1. March 12, 1963 - Oswald pays off the balance of the 
pistol he has ordered. 

2. March 12, 1963 - Oswald, using the name "A .... Hidell" 
- Orders a rifle: 

A) Klein's Sporting Goods Incorporated. 
B) Chicago, Illinois. 
C) $21.4511 

D) March 20, 1963 - Shipped to Box 2915 - Dallas, 
Texas. 

E) Model 91-38, 6.5mm, bolt-action, Italian made, 
Mannlicher-Carcano, carbine, serial no.#C7266: 

I. Has a .. apanese made 4 power scope mounted: 
(1) For a left-handed person. 
(2) Oswald is right-handed. 

II. Made in 1940. 
III. WW II surplus. 
IV. Called "The Humanitarian Gun" •••••• Why? •••• lt 

rarely killed anybodyl 
V. Is a terrible weapon. 
VI. Has the reputation of blowing the bolt back into 

the face of the shooter. 
VII. His has seen a lot of wear. 
VIII. His has a lot of rust on it. 

B) He doesn't order any ammunition: 
I. It is an "odd-sized" ammunition. 
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II. Has not been manufactured in large amounts 
since WW II. 

III. Ammunition has to be at least 20 years old and 
unreliable. 

IV. 20 rounds will later be gathered up and test fired: 
(1) 17 will not even fire! 
(2) The Warren Commission says Oswald fires 

ammunition from the Western Cartridge 
Company of East Alton, Illinois: 

a. Company says they haven't made that 
ammunition since WW II. 

C) Later ••• Some F.B.I. experts refuse to test fire 
Oswald's rifle: 

I. Fear it will blow up in their faces. 
II. Find the sights terrible. 
III. Sights cannot be properly aligned. 
IV. Find the weapon inaccurate. 
V. Find the weapon to have a stiff bolt. 
VI. Find the weapon to have a stiff trigger pull. 
VII. Find the scope is so bad that they have to place 

3 shims under it to get it close to accurate. 



( (April 1963) 

1. Saturday - April 6, 1963 - Night - Dallas, Texas -
Home of right-wing General, Edwin Walker: 

A) Walker's aide, Robert Surray, sees: 
I. 1963, dark colored,Ford: 

(1) No plates. 
II. 2 men inside. 
III. Rear of Walker's house. 

B) 2 men get out - Walk around the house - Back in 
the car - Leave. 

2. According to Marina Oswald - Wednesday night - April 
10, 1963 -Dallas, Texas - Home of General Edwin 
Walker: 

A) Walker is sitting in his house. 
B) Oswald shoots at him through a window ••••• Misses: 

I. HOW can he miss Walker, a stationary target, YET, 
hit .JFK, a moving target, 190 feet away?? 

C) Neighbor boy sees: 
I. 2 men speed down the alley behind the house. 
II. Light-colored 1959 or 1960, Ford. 
III. Another car, 1958 Chevy, in the Church parking 

lot next to the house: 
(1) Man puts something in the back of the car -

Gets in - Drives away. 
D) Slug in the wall is too mutilated to identify: 

\ I. Best estimate ••••• 7.65mm. 



/ 
I 

II. NOT Oswald's caliber riflel 

3. Late April 1963 - Oswald leaves Dallas, Texas: 
A) Goes to New Orleans, Louisiana. 
B) F.B.I. Agent, .. ames Hosty, is made aware of this 

move: 
I. Why? 

C) Opens a branch of the "F.P.C.C." - Fair Play for Cuba 
Committee: 

I. He is the only memberl 
II. A pro-Castro organization! 
III. Address is ••••• 544 Camp Street: 

(1) Same building of the office of Guy Banister. 

4. Guy Banister: 
A) Former C.I.A. contract employee. 
B) Former head of the F.B.I. Chicago office - Retired. 
C) Member of "The Minutemen." 
·D) Runs a "mysterious" Private Detective Agency. 
E) 1963 - Assists Carlos Marcello in supporting the 

anti-Castro and hit-Castro causes! 
F) Is David Ferrie's superior. 
G) Ferrie works as a "Private Detective" for him: 

I. Is actually an aide and a pilot for him. 
H) Later in his office will be found stacks of Oswald's 

F.P .C.C. leaflets! 
I) Only hours after "FK's assassination ....... ack Martin 

\, ••••• One of Banister's employees tells F.B.I. Agents: 
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I. He believes Ferrie and Banister are involved. 
II. Has seen Lee Harvey Oswald and David Ferrie, 

together, in Banister's office. 
III. Has seen anti-Castro Cubans going in and out of 

Banister's office. 
IV. Believes Ferrie has trained Oswald to shoot a 

scoped rifle • 
.J) 1964 ••••• Banister dies of a heart attack. 

5. David Ferrie: 
A) Born - 1922. 
B) Rare disease ••••• No body hair ••••• Totally hairless: 

I. Later ••••• Wili wear a red wig and false eyelashes. 
C) Graduates from college. 
D) VERY intelligent. 
E) Tries several times to become a Catholic priest 

andlor study medicine. 
F) Becomes a master pilot. 
G) 1951 - Works as a pilot for Eastern Airlines. 
H) Loves guns. 
I) Is homosexual • 
.J) 1950's - New Orleans - Works as a volunteer for the 

Civil Air Patrol: 
I. Meets many young boys ••••• One of them is Lee 

Harvey Oswald. 
II. "Entertains them at his house." 
III. He makes homosexual advances. 

IV. Reported. 



( v. Fired by Eastern Airlines. 
K) Is ultra right-wing anti-communistl 
L) Is a contract employee of the C.I.A. 
M) August 1961 - Arrested for homosexual activities 

with 3 teenage men." 
N) New Orleans - Does do some kind of work for Clay 

Shaw. 
0) Trains anti-Castro Cubans. 
P) Runs guns and men into Cuba. 
Q) 1963 - Works for and with Guy Banister in New 

Orleans. 
R) 1963 - Is the personal pilot for Carlos Marcelloll 

6. Clay Shaw: 
A) Retired managing director of the New Orleans 

International Trade Mart. 
B) Homosexual: " 

I. In the homosexual community of New Orleans he 
uses the aliases of: 
(1) Clay Bertrum. 
(2) Clay Bertrand. 
(3) Alton Bernard. 

C) Former contract employee of the C.I.A. 
D) Knows ~ack Ruby very well. 
E) Hates the Kennedy's. 
F) Guy Banister does work for and with him. 
G) Evidence points to the Trade Mart as being a C.I.A. 

owned "front company." 
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(May 1963) 

1. New Orleans - Oswald passes out pro-Castro leaflets: 
A) Are perfectly written: 

I. He has poor English!! 
(1) Who writes them for him? 

B) He is penniless: 
I. Where does he get money for: 

(1) Household expenses! 
(2) $30 per month for office rent! 
(3) A rubber stamp! 
(4) Printing cost for 2,000 leaflets! 
(5) $10 to pay a court fine! 

C) Questions: 
I. Has he been recruited by Hosty for the F.B.I. to be 

an informer? 
II. Do they pay him $200 per month? 

D) Fact ••••• He IS wired small amounts of money by 
someone on a regular basis for several months!! 
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(~une 1963) 

1. ~FK decides to visit Dallas, Texas: 
A) Doesn't want ••••• He has to: 

I. State Democratic Party is split: 
(1) Conservative Faction ••••• LB~ and Governor ~ohn 

Connally. 
(2) Liberal Faction ••••• Senator Ralph Yarborough. 

B) ~FK tells Press Secretary, Pierre Salinger: "I wish I 
weren't going to Dallas." 

2. ~une 24, 1963 - Lee Harvey Oswald: 
A) Applies for a passport to several European 

t - I I d- R - "'" coun rles ••••• nc u lng, ussla ••••• 
I. Issued 24 hours later!! 

(1) Normally, takes 3 to 10 days! 
(2) Defectors are not eligible for passports! 

a. Why is he issued one?? 
B) Fact ••••• Someone knows all of his activities and 

understands them: 
I. Who and why??? 
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(August 1963) 

1. August 5, 1963 - Oswald visits Carlos Bringuier's anti­
Castro organization: 

A) Why would he do this? •••• He is supposedly pro­
Castro and a communist! 

I. Has been handing out F.P.C.C. leaflets!! 
B) Tells them he is a trained Marine wishing to fight 

against Castro!!??!! 

2. August 9, 1963 - Oswald, wearing a pro-Castro 
placard - Is passing out F.P.C.C. leaflets: 

A) Confronted by Bringuier. 
B) Scuffle. 
C) Both men to jail for disturbing the peace. 
D) Oswald asks to speak to an F.B.I. Agent: 

I. Agent, .John Quigley shows up. 
II. They talk. 
III. Quigley takes notes: 

(1) When .JFK is assassinated, those notes are 
destroyed!! ••••• Why?? 

3. August 10, 1963 - Oswald's $10 fine is paid -
Released: 

A) Is the F.P.C.C. only a front? 

4. Few Days later - Oswald - Calls a TV station: 
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A) Tells them to have a crew at the International 
Trade Mart the next day. 

5. Next day - Oswald hires some locals to hand out pro­
Castro leaflets in front of the Trade Martll 

A) Why?? 

6. August - Lee Harvey is seen in .Jackson, Louisiana. 

7. August - Oswald, Shaw, and Ferrie are seen by many 
people in Clinton, Louisiana: 

A) Are traveling in a black Cadillac registered to the 
Trade Mart. 

8. August 21, 1963 - Oswald is a guest on radio station 
WDSU - To debate Cuba: 

A) Is asked about his stay in Russia: 
I. Cannot explain how he made a living! 
II. Says he was under American protection! 

B) States he likes .JFK: 
I. Says Kennedy has made a few mistakes in regards 

to Cuba but, overall, is doing a pretty good job: 
(1) STRANGE ••• From an avowed communist ••• Who 

will, in 3 months, shoot that same man!1I1I 

9. Short time later ••••• A.C.L.U. meeting: 
A) Oswald denounces the .John Birch Society for being 

right-wing enemies of .JFKII 



( 10. August 1963 - Oswald decides to travel to Cuba ••• Via 

( 

( 

Mexico City. 

11. Late summer 1963 - Dallas, Texas - Oswald meets 
with C.I.A. Agent, David Atlee Phillips: 

A) Why? 
B) What is the purpose? 



( (September 1963) 

1. September 17, 1963 - Oswald is in Mexico City: 
A) Picks up a 15 day tourist card. 

2. September 28, 1963 - Oswald - Mexico City - Visits 
the Russian Embassy: 

A) Applies for a visa to Russia by way of Cuba: 
I. Rejected! 

B) Why does he want to get to Cuba??? 
I. Assassinate Castro? 
II. Help Castro? 

C) Fact for sure ••••• At this point Oswald is definitely 
involved in a plot to kill .lFK, OR, Castro!!!!! 

3. Meanwhile ••••• Dallas, Texas ••••• Marina Oswald is now 
living with Mrs. Ruth Paine: 

A) F.B.I. has been questioning Marina about her 
requests for visas to visit Russia: 

I. She tells them Lee has told her to request them. 

4. September 26, 1963 - Final decision is made for .lFK 
to visit Dallas: 

A) Secret Service Agents are sent to review the 

security arrangements. 



( (October 1963) 

( 

1. October 2, 1963 - Oswald leaves Mexico City - Heads 
back to Dallas, Texas. 

2. Early October 1963 - Dallas, Texas - Home of Mrs. 
Silvia Odio: 

A) She is the leader of the Dallas Cuban exile 
community. 

B) She is visited by 3 men - Anti-Castro individuals: 
I. 2 of the men speak fluent Spanish - They are: 

(1) Larry Howard. 
(2) Loran Hall ••••• Mob connected to Santos 

Trafficante. 
II. The 2 men introduce her to the 3rd man as: "Leon 

Oswald": . 
(1) Tell her he is an ex-Marine. 
(2) Tell her he is a good shot. 
(3) Tell her he believes .JFK should be 

assassinated. 
(4) Tell her "Leon" says it's easy to do. 

C) Is the man Oswald? •••• OR, a Look-a-like. 
D) Later ••••• After the assassination ••••• Mrs. Odio is 

watching television:. 
I. Picture of Oswald is shown. 
II. She screams that he was the man in her house. 

( 3. Mid-October 1963 - Ruth Paine: 
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A) Recommends Lee Harvey Oswald for a job in the 
Texas School Book Depository: 

I. 24 year old, Oswald, gets the job. 



( (Early to Mid-November 1963) 

( 

1. First two weeks of November - Irving, Texas - Dial Ryder's 
Irving Sports Shop: 

A) Man comes in. 

B) Identifies himself as "Oswald." 
C) Looks like Oswald. 
D) Has a scope mounted on a rifle. 
E) Fact: 

I. Lee Harvey Oswald is at other places on those dates! 
F) Questions: 

I. Is the man a "Iook-a-like"? 
II. Is he being set-up? 
III. Is a background being created? 

2. Sometime between November 4th and 8th of 1963 -Irving, 
Texas - The entire Oswald Family(Lee, Marina, Daughter, 
and Baby) visit a furniture store: 

A) Store owner claims he drives the family away in a car: 
I. Marina will later deny this happens! 
II. Ruth Paine denies it happened! 

B) Fact: 
I. He has no drivers license! 
II. He is a VERY POOR driver! 

3.November 8, 1963 - F.B.I. receives a tape recording: 
A) Of 61 year old, ~oseph Milteer: 

( I. From Georgia. 



( II. Wealthy. 

( 

III. Total segregationist. 
IV. Member of the KKK. 
V. One of the most dangerous ultra right-wing people in 

the United States. 
B) Milteer discusses: 

I. The assassination of dFKI 
II. He will be shot with a high-powered rifle. 
III. He will be shot from an office building. 
IV. The law will pick somebody up within hours after. 
V. This will be done to throw the public off. 

C) Questions: 
I. How does Milteer know this? 
II. Why are precautions not fully taken in Dallas to 

prevent this? 
D) Milteer is present at the assassinationlill 

4. Saturday - November 9, 1963 - Dallas, Texas - Guy 
Bogard's Lincoln/Mercury Dealership: 

A) Man comes in: 
I. Looks like Oswald. 
II. Says he is Lee Harvey Oswald. 
III. Says he is expecting some money soon. 

B) Test drive ••••• Speeds up and down the freeway. 
C) Is it Oswald??? 

I. Oswald can BARELY drivelll 
II. Ruth Paine says "NO"III - On that date she drove him 

to take a test for a learner's permitl 



D) Later ••• Same day: 

I. Writes a letter to the Russian Embassy in 

Washington, D.C.: 

(1) Says he hopes to go to Cuba. 

5. November 9 & 10, 1963 - At 3 10cales ••• Dallas, Grand 

Prairie, and Irving, Texas - Gun Ranges - Man who 

looks like Lee Harvey Oswald practices: 

A) At all 3 he makes sure to tell people he is "Lee 

Harvey Oswald." 
B) At one he shoots out of turn drawing attention to 

himself! 

C) At one he shoots at other people's targets drawing 
attention to himself! 

D) At one he is handed a gun from over the fence! 

E) Is an excellent shot! 

F) At one he speeds up in a car! 

G) From one he leaves in a car with 2 other men! 

H) From one he speeds away in a car ••••• With him at 

the wheel! 

I) Question ••••• ls it Oswald or a "Iook-a-like": 
(1) His landlady says he's home on those evenings! 

(2) In the U.S.M.C. he is a fair to poor shot! 

(3) He is in fact a VERY POOR driver! 

(4) If it is Oswald, and he is planning to assassinate 

the President, WHY would he go out of his way to 

draw attention to himself? 

.J) Question ••• ls a "Iook-a-like" setting him up? 



( 6. November 12, 1963 - Washington, D.C. - Decision is 
made: 

A) .JFK will motorcade through Dallas. 
B) Will have lunch at the Trade Mart just off the 

Stem mons Freeway. 

7. November 15, 1963 - .JFK gives his consent for the 
motorcade and lunch. 

8. Original route has not included the Main Street, to 
Houston Street, to Elm Street turns: 

A) Originally was to be a straight shot from Main 
Street to the underpass: 

I. Why and who makes this last minute change? 
II. The change will take the motorcade right under 

the Depository!1I 
B) The turns will slow the motorcade to 10 to 15 miles 

per hour: 
I. Will make sniping easier. 
II. Will expose the President to a crossfire from the 

front and rear! 
C) Evening of November 22nd 

- Police Chief, .Jesse 
Curry, announces to the world he has Oswald's 
"assassination map": 

I. Shows the motorcade route with points marked on 
-t' I • 

II. 6 weeks later ••• Ruth Paine comes forward: 
(1) SHE has given him the map! 



(2) SHE has marked it with spots for him to inquire 
about jobsl 

(3) SHE has marked spots to help him with 
directions ••• He doesn't know the areal 

D) Fact ••• Oswald could not have known of the route in 
advance ••• UNLESS, somebody informs himl 

E) Normal motorcade procedure ••• Press Car is in front 
of the President's Car ••• Why? •• To take pictures: 
I. On the 22nd 

•••• lt will be 14 cars backll 
II. Why?? •• ls it to PREVENT crucial pictures from 

being taken? 

9. November 14, 1963 - Night - Dallas, Texas - The 
Carousel Club - Owned by .Jack Ruby: 

A) .Jack Ruby, Police Officer .J.D. Tippit, and Bernard 
Weissman talk for 2 hours: 

I. About what? 
II. Tippit is the officer that Oswald "will kill after 

assassinating .JFK." 
III. Weissman is the man who takes out a full page 

ad in the Dallas papers on the morning of the 
assassination: 

(1) Extreme right-wing attack on .JFK. 
(2) Cost of the ad ••• $1,464.0011l1 

B) Is this a coincidence? 
C) Oswald and Ruby live only a mile apart in the Oak 

Cliff section of Dallas: 
I. Their Post Office boxes are only a few feet apartl 
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D) Ruby's Master of Ceremonies, Billy DeMar, will later 
claim Oswald and Ruby know each other well: 
I. Claims they meet each other several times in the 

club. 
II. In 200S ••• Released F.B.I. documents verify this!!! 

10. Saturday - November 16, 1963 - Oswald drives up to 
a gun range in the Dallas area: 

A) Has a Mannlicher-Carcano rifle with a scope and 
sling on it: 

I. Shoots next to a man and his son. 
B) Later ••• Man and range owner testify the scope and 

sling are different from the ones on the 
"assassination rifle." 

C) Bullets from the range DON'T match Oswald's rifle!! 



( (Mid-November to November 22, 1963) 

( 

1. Morning - November 17, 1963 - New Orleans - F.B.I. 
Agent, William Walter: 

A) Receives a message. 
B) To be directed to all southern F.B.I. offices: 

I. Will be an attempt to assassinate .JFK. 
II. In Dallas, Texas. 
III. November 22, 1963. 

C) AFTER the assassination, that New Orleans office 
receives a directive: 

I. Destroy all old reports in regards to the 
assassination! 

D) Questions: 
I. Who turned in the information? 
II. Why was nothing done? 
III. Why the directive to destroy the reports? 

2. November 18, 1963 - Secret Service Agents, Winston 
Lawson & Forrest Sorrels, ride over the motorcade 
route with Dallas Police Chief, .Jesse Curry: 

A) Remark how they will be sitting ducks! 
B) Route will NEVER be thoroughly checked out! 
C) Windows will NOT be sealed! 
D) The Texas School Book Depository Building will 

NEVER be checked out by Secret Service Agents! 
E) NO Agents will be placed on the rooftops! 
F) Why? •• Why? •••• Why? 



3. The F.B.I. gh(;~\the Secret Service a list of "people at 
risk" in Dallals: 

" 
A) Oswald's name is not on it!!!!! 

I. Why??? ••• He is a "confirmed communist"!! 
II. Why??? ••• He has defected to Russia!! 
III. Why??? ••• The F.B.I. KNOWS he works in the 

Depository!! 

4. Oswald leaves a note with the F.B.I. office in Dallas 
for Agent, dames Hosty: 

A) Is it to warn Hosty to quit questioning Marina? 
B) Is it to draw attention to himself? 
C) Is it to appear to be an extreme leftist? 
D) Note: After Oswald's arrest •••• The note is destroyed! 

I. Why??? 

5. November 1963 - 3128 Harlendale Street - Dallas, 
Texas - Occupied by several Cubans: 

A) Hold weekend meetings. 
B) Oswald DOES attend some of these meetings! 
C) Sometime between November 15th and November 

22nd 
- They vacate the premises. 

D) Fact •••• Cubans Sandalio Herminio Diaz & Eladio Del 
Valle are IN Dallas on November 22ndn 
I. More •••• Later. 

6. Thursday - November 21, 1963: 
A) Louisiana - Rose Cheramie: 



( I. Hospital being treated for injuries. 
II. Tells Police she was in car with 2 "Italians". 
III. On their way to Dallas to kill the President. 
IV. Throw her from car. 

B) Dallas, Texas: 
I. Oswald visits Marina at Ruth Paine's. 
II. When he leaves he leaves his wedding band and 

over $100 for Marina on the dresser! 
C) Dallas, Texas - At work: 

I. Oswald asks fellow worker, Buell Frazier. 
II. If he can get a ride home to Irving and a ride to 

work the next day. 
III. Frazier says "Yes" and asks why? 
IV. Oswald tells him he is going to get some curtain 

( rods for his room at his boardinghouse. 

( 

D) Night - Fort Worth, Texas: 
I. Press Club. 
II. 9 of the 28 Secret Service Agents assigned to 

protect dFK the next day. 
III. DRINK until the wee hours of November 22nd!!! 

(1) AGAINST REGULATIONS!!! 
IV. Next day •••• They will be sluggish in their 

reactions! 



( (Friday - November 22, 1963) 

( 

( 
\, 

1. 6:30 - Morning - Oswald gets up: 
A) 7:15 - Morning - Frazier picks him up. 
B) Oswald places a brown, paper-wrapped, package in 

the backseat of the car. 
C) Frazier asks what it is. 
D) Oswald tells him "curtain rods." 
E) Oswald carries the package into the Depository: 

I. Warren Commission will say his disassembled rifle 
is in the package. 

II. The "wrapping paper" is found in the building 
later: 

(1) NEVER photographed! 
(2) NOT a single Oswald fingerprint on it! 

F) Questions: 
I. Is it his rifle in the package? 
II. Does he bring it there on his own OR has he been 

ordered to? 

2. 9:00 - Morning - People start gathering on the street 
below the Depository: 

A) Oswald and .James .Jarmen .Jr. are on the 6th floor. 
B) Oswald asks: "What's going on?" 
C) .Jarmen tells him of the motorcade due to pass 

later. 
D) Oswald says: "Oh." 
E) Question: 
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I. Does this sound like an assassin who knows in 
advance of the motorcade? 

3. 11 :38 - Morning - Love Airport - Dallas, Texas: 
A) JFK and Jackie land. 
B) Motorcade through Dallas starts. 
C) Right-wing, full page ad, "Dallas Morning News", By 

"The American Fact Finding Committee": 
I. Brands JFK as a communist and traitor! 

D) Presidential limousine: 
I. Driver ••• Secret Service Agent, William Greer. 
II. Next to him ••• Secret Service Agent, Roy 

Kellerman. 
III. Middle seat ••• Governor, John Connally and his 

wife Nelly. 
IV. Back seat ••• JFK and Jackie. 

E) 2 motorcycle policemen flank the car at the rear. 
F) Behind ••• Cadiliac convertible ••• Secret Service 

Agents. 

4. 12:00 - Noon":' New Orleans, Louisiana: 
A) David Ferrie and 2 male companions leave the city: 

I. Head for Houston, Texas. 

5. 12:15 - Afternoon - Depository: 
A) Oswald is eating lunch. 

( 6. 12:30 - Afternoon: 
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A) When shots are fired. 
B) Police Officer, Marion Baker, rushes into the 

Depository. 
C) Meets manager, Roy Truly. 
D) Asks to be shown upstairs. 
E) Go up to the 2nd floor. 
F) Drawn pistol, Baker confronts Oswald: 

I. At the soda machine. 
II. Calm, not scared, not out of breath. 
III. Half-consumed bottle of Coke. 

G) Baker asks who he is ••• Truly tells him he is OK, he 
works there. 

H) The 2 men proceed on upstairs. 
I) All of this has taken place within 90 seconds of the 

1st shot. 
J) Questions: 

I. If Oswald fires the shots from the 6th floor, he 
CANNOT get to the 2 nd floor by way of the 
elevator(propped open on the 5 th floor), how does 
he get there in that time frame? 

(1) Stairs! 
II. He can get down there in that time frame, BUT, 

DID NOT, how do we know? 
(1) Employee, Victoria Adams is coming down the 

stairs. 
(2) HE WOULD HAVE HAD TO PASS HER! 
(3) HE DID NOT! 

K) Employee, Mrs. Robert Reid testifies later: 
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I. Sees Oswald walk into the 2 nd floor lunch room and 
get his Coke. 

II. Not in a hurry. 
III. Not out of breath. 

7. Motorcade - Turns onto Elm Street in Dealey Plaza: 
A) No bubble top on the car: 

I. Without the top the car is not supposed to be 
traveling less than 44 miles per hour. 

II. It is traveling at 12 miles per hour. 
III. When it turns onto Elm Street it is traveling at 8 

miles per hour. 
IY. At the instant of the 1 st shot it will be traveling 

11.2 miles per hour: 
(1) Confusion as to shots and directions will create 

slow Secret Service Agent reactions. 
(2) Car will not immediately accelerate. 
(3) Driver, William Greer, looks back at the 

President •••• Doesn't speed up until .JFK's head 
is blown away! 

8. Nelly Connally says to .JFK: "Well, Mr. President you 
can't say Dallas doesn't love you." 

9. 12:30 - Afternoon - Shots start: 
A) .JFK - Clutches at his throat with both hands: 

I. Says: "My God, I'm hit!" 
I, B) Connally turns to look at the President: 
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I. He is hit. 

C) .JFK starts to slump towards his wife on his left: 
I. Head is blown apart! 

D) .Jackie crawls out onto the trunk of the car: 
I. Is after a chunk of her husband's skull that has 

been blown over the rear of the car. 
II. Is shoved back into the car by Secret Service 

Agent, Clint Hill. 
E) Car heads for Parkland Hospital: 

I. 4 miles away. 
F) Entire episode has lasted 5 Y2 to 6 seconds. 
G) In the speeding car - On the way to the hospital: 

I • .Jackie is cradling what is left of her husband's 
head in her lap. 

II. Says: "Oh, my God, they've shot my husband. I 
have his brains in my hands." 

10. Dallas Police Chief, Jesse Curry: 
A) Is in the lead car - 40 feet in front of .JFK's car. 
B) Will say he knew instantly that all 3 shots came 

from the Depository!! 
C) How could he know that?!? 

I. Secret Service Agents right beneath the building. 
II. During the fi.ring. 
III. Don't have a clue where they're coming from! 

D) If Curry KNOWS this, why does he go on the radio 
and order a man to the triple underpass, in front, to 
see what is going on? 
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E) If Curry KNOWS this, at 12:30, why is the Depository 
not sealed off as late as 12:50? 

F) If ALL the shots come from the Depository, behind, 
why do so many people, including Policemen, run 
towards and up the Grassy Knoll, it is to the front 
and right of .lFK's car??? 

11. 12:33 - Afternoon - Oswald leaves the Depository: 
A) Goes out the front. 

12. 12:40 - Afternoon - Oswald boards a bus on Elm 
Street: 

A) Question at this point •••• Can Oswald fire 3 shots 
from the 6th floor southeast window of the 
Depository at 12:30, clean the rifle of fingerprints, 
hide it behind some boxes, go down 4 flights of 
stairs, get a soda, drink it, perfectly composed, 
leave the building, and catch a bus ••• ALL, within 7 
minutes??!!?? 

B) Bus gets caught in traffic: 
I. He gets off. 
II. Walks 2 blocks. 
III. Gets into William Whaley's taxi. 

C) Is driven 5 blocks PAST his boarding house: 

I. Gets out. 
II. Walks the 5 blocks back to his boarding house. 
III. 1026 North Beckley Street - Oak Cliff Section of 

Dallas. 
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13. 12:45 - Afternoon: 

A) Police broadcast a description of the suspect in the 
dFK shooting: 

I. White male. 
II. Name •••• Unknown. 
III. Slender. 
IV. 30 years old. 
V. 5 feet 6 inches tall. 
VI. 165 pounds. 

B) Police will claim they believed it to be Oswald 
because he was missing from the Depository roll 
call: 

I. If that's so •••• Why wasn't his name broadcast? 
II. 48 other employees are outside watching, and 5 

more have not shown up for work, and others 
leave, why are they not suspects?? 

III. HOW DO THE POLICE COME TO THE 
CONCLUSION OSWALD IS THE SHOOTER??? 

14. Parkland Hospital: 
A) dFK is rushed into Trauma Room #1. 
B) Connally is rushed into Trauma Room #2. 
C) Dr. Charles Carrico is the 1st to attend to dFK: 

I. dackie is in shock •••• Looks in her hands •••• Some of 

her husband's brains! 
I. Walks over •••• Hands them to one of the doctors. 

D) Dr. William Clark examines the head wound: 
I. Knows he will die from the wound! 
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II. Performs a tracheotomy through a wound in JFK's 
throat to ease breathing. 

15. 1:00 - Afternoon - Clark pronounces JFK dead: 
A) Father Oscar Huber gives him the last rites. 
B) After serving 1,037 days •••• JFK is dead! 

16. Secret Service· Agents order the body sealed in a 
coffin - Taken to the airport - Loaded on a waiting 
plane: 

A) Tell the doctors not to discuss matters with the 
public. 

17. 1:00 - Afternoon - Oswald enters his rooming house: 
A) Will be there for 3 minutes. 
B) Puts on: 

I. Light colored shirt. 
II. Dark slacks. 
III. Short, dark tan, plaid jacket. 

C) Pistol in his waistband. 

18. 1 :03 - Afternoon - Oswald leaves the boardinghouse: 

A) Walks down to the bus stop. 
B) Waits a few seconds. 
C) Starts walking. 

19. Few minutes after Oswald has left his 
boardinghouse: 



A) Landlady, Earlene Roberts, says a Police car pulls 
up: 

I. Is car #10. 
II. Car of Officer, ~.D. Tippit! 
III. Honks twice. 
IV. Drives off. 

B) What does it all mean?? 
C) Mrs. Roberts dies in 1966 •••• Heart attack. 

20. 1:10 - Afternoon - 3 miles from Dealey Plaza - Oak 
Cliff section of Dallas - Police Officer, ~.D. Tippit: 

A) Pulls up next to a man walking on the sidewalk. 
B) Gets out. 
C) Starts to walk to the front of the car. 

( D) At the left front wheel he is shot 4 times and killed: 
I. Chest. 
II. Heart. 
III. Stomach. 
IV. Head. 

21. 1:12 - Afternoon - Back at the Depository: 
A) "Sniper's Nest" is found at the southeast, 6th floor 

window, of the Depository. 

22. 1 :16 - Afternoon - Scene of the Tippit slaying: 
A) Witness, T.F. Bowley, uses Tippit's radio to call the 

shooting in to the Police. 
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23. 1:22 - Afternoon - Police Officer, H.W. Summers, 
broadcasts a description of Tippit's slayer: 

A) White male: 
I. Age 27. 
II. 5 feet 11 inches tall. 
III. 165 pounds. 
IV. Black, wavy, hair. 
V. Light skinned. 
VI. Wearing: . 

(1) Light gray, Eisenhower type jacket. 
(2) Dark trousers. 
(3) White shirt. 

VII. Armed with a .32 caliber, automatic, pistol. 
B) Oswald: 

I. Brown, receding hair! 
II. Doesn't own a .32! 

24. 1 :22 - Afternoon - Back at the Depository: 
A) The "sniper's rifle" is found! 

25. 1 :30 - Afternoon - Parkland Hospital: 
A) "Dallas Times Herald" reporter, Seth Kantor, is 

stopped by Jack Ruby!!! . 

I. Kantor knows him well. 
II. Says to Kantor: "Isn't this terrible?" 

B) Ruby is also seen there by Mrs. Wilma Tice! 
C) YET, the Warren Commission says both are 

mistaken •••• Ruby wasn't there!!! 
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( I. Tice gets a phone call telling her to keep her 
mouth shut! 

26. 1 :33 - Afternoon - Description of Tippit's slayer is 
broadcast again: 

A) "Black, wavy, hair." 

27. 1 :40 - Afternoon - Tippit murder scene - Broadcast: 
A) Weapon is a .38 automatic. 
B) Voices come over the Police radio band: 

I. Correctly describe Oswald almost perfectly! 
II. NONE of the voices are Policemen •••• Who are 

they?? 

( 28. Witnesses to the Tippit murder: 
A) Mrs. Helen Markham: 

I. Tippit pulled over to the curb. 
II. Oswald leans in on the passenger side. 
III. Tippit gets out. 
IV. Oswald shoots him. 
V. BUT •••• The passenger side window is rolled up! 
VI. Her description of.the killer: Short - Heavy-

Bushy hair! 
(1) NOT even close to Oswald!! 

VII. Will not be able to identify Oswald! 
VIII. Described by a Warren Commission lawyer as: 

"An utter screwball!" 
IX. YET, the Commission chooses to believe her! 



B) Mrs. Acquila Clemons: 
I. 2 men are stopped by Tippit: 

(1) One •••• Short, heavy. 
(2) One •••• Tall, thin, wearing light khaki pants, and 

a white shirt. 
II. Short man pulls pistol and shoots Tippit. 
III. The 2 men run off in separate directions. 
IV. Says the Dallas Police later tell her: 

(1) NOT to tell what she has seen. 
(2) If she does she might be killed. 

V. The Warren Commission chooses NOT to believe 
her! 

C) Frank Wright: 
I. Oswald was NOT the killer. 

D) Domingo Benavides: 
I. Cannot identify Oswald. 
II. YET, IN 1967, FOUR YEARS LATER •••• IDENTIFIES 

OSWALD!! 
E) L.~. Lewis: 

I. Cannot identify Oswald. 
F) Harold Russell: 

I. Oswald was not the killer. 
G) Warren Reynolds: 

I. Originally •••• Not Oswald. 
II. Later •••• lt was Oswald!!??? 

20. West ~efferson Blvd. - Oak Cliff section of Dallas -

Afternoon: 



A) Shoe store owner, ~ohnny Brewer: 
I. Sees a man duck into the doorway of his store as a 

Police car goes by: 
(1) Is Oswald. 

B) Oswald goes next door to a movie theatre: 
I. Enters without buying a ticket. 
II. Brewer calls the Police. 

21. 1 :45 - Afternoon - Theatre: 
A) 15 Policemen enter from the front and rear. 
B) Oswald is pointed out. 
C) Officer N.M. McDonald starts searching him. 
D) Oswald: "Well, it's all over now." 

I. Hits McDonald. 
II. Pulls pistol. 
III. Struggle.· 

E) Policeman: "Kill the President will you?" 
F) Policeman: "We've got him on both counts." 
G) Strange: 

I. At this time he is NOT officially wanted! 
II. At this time he is not a suspect in the Tippit 

slaying! 
III. How do the Police come to the conclusion that a 

man who fails to buy a theatre ticket is the killer 
of the President and a Dallas Policeman??? 

H) Outside the theatre •••• Oswald: "I didn't kill 

anybody." 



( 22. 1 :47 - Afternoon - Parkland Hospital: 

( 

A) Hospital Engineer, Darrell Tomlinson ••• Moves a 
stretcher. 

B) Bullet falls to the floor. 
C) He turns it in. 
D) He will never be able to say which stretcher it fell 

from: 
I • .JFK's, Connally's, OR 2 % year old gunshot victim 

Ronald Fuller who has been admitted 14 minutes 
after Connally! 

E) Question: 
I. Is Ruby there to plant the bullet? 

F) The Warren Commission: 
I. Says the bullet fell out of Connally's thigh. 
II. This is the bullet that goes through .JFK and 

wounds Connally. 
III. Becomes: 

(1) C.E. 399 (Commission Exhibit). 
(2) "The Miracle Bullet." 
(3) "The Pristine Bullet." 

G) Question: 
I. Why does the Warren Commission make this 

claim? 
(1) It makes their theory work ••••• 3 shots, single 

assassin, accounting for all wounds! 

23. By 1 :50 - Afternoon - Oswald is under arrest - On his 
way to the Police Station. 



( 24. At the Police Station - Oswald gives up personal 

( 

items: 
A) $150.00 - Where does he get it? 
B) Address Book: 

I. In it is the name, home phone number, work 
phone, and car license plate number of F.B.I. 
Agent, ~ames Hosty ~r.???? 
(1) Later - Oswald's mother: 

a. Hosty has come to her house. 
b. Lee goes out, gets into the car with him. 
c. The 2 talk for a long period of tiine. 

*What about? 
*What is the connection? 

25. At Oswald's rooming house are found: 
A) Several expensive cameras, rolls of film, 

unidentified electronic devices: 
I. Where does he get the money to buy these? 
II. What are they for? 

26. 2:38 - Afternoon - Aboard Air Force One - Lyndon 
Baines ~ohnson is given the Presidential Oath. 

27. Tippit slaying scene: 
A) Slayer has discarded his jacket: 

I. None of the witnesses can identify it. 
II. Marina Oswald cannot identify it. 
III. Has a laundry mark ••• #B9738: 



(1) Will never betraced!!! •••••• Why?? 
(2) Oswald does NOT have his clothes done at a 

laundry! 
B) Shell casings found at the scene: 

I. Don't match the bullets removed from the body. 
C) Oswald's pistol is never test fired to see if it is used 

in the Tippit murder: 
I. F.B.I. ballistics expert ••• lmpossibleto tell if the 

bullets in Tippit's body come from Oswald's pistol. 

28. Tippit qu~stions: 
A) Does he know his killer or killers? 
B) Is he lured to the area and killed on purpose to 

label Oswald as a "cop killer"? 
C) Is Tippit part of the assassination scenario? 
D) Is Tippit supposed to kill Oswald? 
E) Does Oswald "figure it out" and kill Tippit? 
F) Does an Oswald "Iook-a-like" kill Tippit? 

29. Questioning of Oswald: 
A) Questioned for 5 hours ••• Charged with killing Tippit. 
B) Questioned for a total of 12 hours: 

I. NOT ONE SINGLE WORD TAPED OR WRITTEN 

DOWN!!!!! 
(1) Questions OR answers!!!!! 

30. Questions ask of Oswald by detectives: 

\ A) Kennedys? 



( I. Reply ••• Likes the Kennedy's. 
B) Rifle? 

I. Reply ••• Don't own a rifle. 
C) Mexico City? 

I. Reply ••• Have not been to Mexico City. 
D) Hosty's name in his address book? 

I. Reply ••• Mistreated Marina on 2 different occasions. 

31. Questions asked of Oswald by reporters: 
A) Does he know of all he's charged with? 

I. Reply: 
(1) Knows nothing of the situation. 
(2) Am charged with killing a policeman. 
(3) Know nothing more than that. 

( (4) Wants someone to give him legal assistance. 
B) Did you kill the President? 

I. Reply: 
(1) I didn't kill anybody. 
(2) Nobody has said that to him yet. 

32. Evening - Police Station: 
A) Greg Olds, President of the Dallas Branch of the 

A.C.L.U., and 3 other lawyers: 
I. To see Oswald. 

B) Captain Will Fritz and ~ustice of the Peace, David 
~ohnston: 

I. Tell them Oswald has been advised of his right to 

counsel: 
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(1) Has declined to request one!!?? 

33. Paraffin Test: 
A) No nitrate particles on his cheeks: 

I. Meaning? •••• Hasn't fired a rifle! 
B) Nitrate particles on his hands!! 

I. Pistol, OR from handling books?? 
(1) Books are coated with nitrate to preserve 

them! 

34. "Palm Print": 
A) A week after Oswald's death: 

I. F.B.I. claims to find his "partial palm print" on the 
rifle: 
(1) BUT, never produce it! 

II. Later ••• Admit ••• NEVER WAS A PRINT! 

35. At NO time after the assassination are the 
transportation facilities out of Dallas sealed off!l 

A) Why?? 

36. The 1st report of a lone assassin does NOT come out 
of Dallas: 

A) Comes out of Washington, D.C.!!!! Who? Why? 

37. KEY POINT ••• After the shots not one single Secret 
Service Agent remains in Dealey Plaza: 

( A) ALL go to the hospital. 
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(Saturday - November 23, 1963) 

1. Wee minutes after midnight - Police Station: 
A) District Attorney, Henry Wade: 

I. Giving background information on Oswald. 
B) Present is ••••• ~ack Ruby! 
C) Wade gives the wrong name of Oswald's Cuban 

committee: 
I. Ruby corrects him!! 
II. Gives the correct name of the F.P.C.C.!! 
III. Coincidence?? 

2. Marina Oswald is placed under F.B.I. supervision: 
A) Says: 

I. Oswald is a good man. 
II. He didn't shoot anybody. 
III. He's a good husband. 
IV. He's innocent. 

B) Facts: 
I. They hold her out of the public's reach for months. 
II. Threaten her with deportation. 

C) Story changes: 
I. Says she's convinced he is guilty. 

D) Why the change? 
E) When shown the rifle ••• She can't identify it! 

3. 1 :30 - Afternoon: 



( 

A) Oswald is told he will be charged with the murder 
of the President. 

B) Police have found 2 photographs in his room: 
I. When Mrs. Paine is not at home!!1 

C) Show him the· photos: 

I. Says: "That's not a picture of me. They're fakes. 
That's my face but someone has doctored the 
pictures. The rest of the picture is not me at all. 
I've never seen these at all. Everybody will know 
who I am now." 

4. Photographs: 
A) Oswald standing, holding a rifle & a Russian 

publication, and wearing a holster and pistol: 
I. Yard is bathed in sunlight. 
II. Bushes in the background are in bloom. 

B) Later - February 21, 1964 - "Life" magazine: 
I. Publishes one of the photographs on it's cover. 

C) Facts: 
I. Oswald is 5 feet 9 inches tall. 
II. His rifle is 40.2 inches long. 
III. Add 1 inch for his shoes. 

(1) Translation ••• His rifle is 57.40/0 of his height. 

D) BUT ••• Picture: 
I. Rifle is 61 % of the man's height. 

(1) Translation ••• The rifle is 2.4 inches longer than 

Oswald'slll 



E) Marina says she took the pictures on March 31, 
1963: 

I. THAT day was cloudy and overcast! 
II. BUSHES in background don't bloom until 

September or October! 
F) Shadow of the man in the picture: 

I. Body shadow falls back and to the right. 
II. BUT, the shadow under the man's nose is dead 

center!!?? 
G) Man in picture has a square chin: 

I. Oswald's chin is narrow, pointed, and has a cleft. 
H) Line across the pictures below the lower lip: 

I. Superimposed from lips up?? 
I) One picture was taken closer than the other: 

I. YET, heads above the chin are identical in height: 
(1) Either the pictures are forgeries or the man 

grew 4 inches from one picture to the other!!! 
J) Rifle in the pictures: 

I. More expensive than Oswald's •. 
II. Stock doesn't match Oswald's. 
III. Barrels don't match. 
IV. Scopes are different. 
V. Butt and stock fittings are different. 
VI. Slope of the butts and stocks are different. 
VII. Trigger guards are different. 
VIII. Longer than Oswald's. 



( 5. Oswald will NEVER officially be charged with the 
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murder of .JFK: 
A) Will only be charged with Tippit's murder. 

6. Visited by his mother and brother, Robert: 
A) Tells Robert: 

I. He doesn't know what the police are talking about. 
II. DON"T believe the so-called evidence. 

7. Midnight - Oswald tells reporters: 
A) Wants legal representation. 
B) Doesn't know what the situation is all about. 
C) Nobody has told him anything except he's charged 

with murdering a policeman. 
D) He doesn't know anything more than that. 
E) Wants someone to legally represent him. 
F) Says people will forget in a few days. 
G) Says there will be a new President. 
H) Says he's a "patsy"!I! 



( (Sunday - November 24, 1963) 

( 
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1. Oswald is to be transferred to a more secure faCility. 

2. Morning - Oswald enters the basement of the Dallas 
Police and Courts Building: 

A) 70 Policemen and 65 Newsmen. 
B) Handcuffed to Detec.tive, .I.R. Leavelle. 
C) Oswald says to reporter, Ike Pappas: 

I. "I'd like to see a representative of the A.C.L.U." 
D) 11 :21 - .lack Ruby - Shoves forward through the 

crowd: 
I. Pistol - Short distance from Oswald's stomach. 
II. Shoots him ••• Live on television! 

3. Ruby is quickly subdued and arrested. 

4. Oswald is rushed to Parkland Hospital: 
A) 1 :07 - Afternoon - Same Trauma Room as .IFK -

Dies! 

5. Shortly after Oswald's death:· 
A) District Attorney, Henry Wade - On television: 

I. "I've sent men to the electric chair on less 
evidence. I would say without any doubt he is the 
killer. There is no question that he was the killer 
of President Kennedy." 

B) Why would he say this?? 
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I. His 1st reaction to the assassination was that 
there was more than one man involved!! 
(1) He is former F.B.I.!!!! 

6. Facts: 
A) The press and the public knew when and what time 

Oswald was to be transferred! 
B) WHY???? 
C) Is Ruby ordered to kill him? Is it done to keep 

Oswald quiet?? 

7. Jack Ruby: 
A) 52 years old. 
B) Born - 1911 - Chicago, Illinois. 
C) School drop-out. 
D) Runs numbers for AI Capone. 
E) Involved with organized crime his entire life: 

I. Chicago - Dallas - Havana. 
F) 5 feet 9 inches tall. 
G) 175 pounds. 
H) Owns "The Carousel Club" in Dallas. 
I) Likes to think of himself as a "big shot." 
J) Member of the Dallas organized crime family. 
K) Is a Police informant at times. 
L) Is affiliated with Florida Mafia Boss, Santos 

Trafficante. 
M) Is involved in narcotics, gambling, prostitution, and 

gun-running in Cuba. 



( N) Is a "bag-man" for the anti-Castro Cubans in the Fort 

( 

Worth area. 
0) Associates with everyone from murderers to high 

ranking police officials. 
P) Is coarse. 
Q) Is foul mouthed. 
R) Is violent. 
S) Is prone to sudden displays of temper. 
T) Loves children. 
U) Hates ethnic jokes. 
V) Doesn't smoke, drink, or use drugs. 
W) Has very little sexual drive. 
X) Knows most of the Dallas Policemen on a personal 

basis. 
Y) His bartenders have orders NOT to charge 

policemen for their booze. 
Z) Makes women available to the policemen whenever 

they want at no charge. 
AA) The police have furnished him with a police pass 

in return for the "favors." 
BB) Police allow his bar to serve booze after 

midnight(curfew on booze by law). 
CC) Is arrested and charged 8 times in ten years for 

violations: . 
I. Not one single conviction. 

DD) 1959 ••• He "visits" Cuba. 

8. After killing Oswald: 
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A) Ruby tells the police he has plotted it for 2 days. 
B) YET, the Warren Commission says he did it on 

impulse: 
I. NOT out of premeditationl 

C) Ruby tells doe Tonahill: 
I. He doesn't know why he killed Oswaldl 

D) Enter ••• Alonzo Hudkins: 
I. Gives Ruby's attorney, Tom Howard, the 

"sympathy for the Kennedy family" storyl 
II. Howard passes it on to Rubyl 
III. Tells Ruby to stick to itt 
IV. Ruby agreesl 



( (The Autopsy of ~FK) 
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1 • .IFK's body is illegally taken from the hospital, and 
the state of Texas: 

A) In 1963 ••• The shooting of a President was NOT a 
Federal Crime!! 

2. The autopsy is performed at the National Naval 
Medical Center at Bethesda, Maryland: 

A) Performed by: 
I. Commander, .lames Humes. 
II. Commander, .I. Thornton Boswell. 
III. Lt. Colonel, Pierre Finck. 

B) NONE of the 3 are experts! 

3. The throat wound: 
A) Don't even know about it until the morning of the 

23rd 
••••• When they talk to the doctors at Parkland 

Hospital!!!! 
I. Why? •••• The tracheotomy! 
II. They will never dissect it! 
III. They will never trace the path of the bullet! 

4. The back wound: 
A) They never dissect it! 
B) They never trace the path of the bullet! 
C) F.B.I. Agents present say it has an angle of 45 to 60 

degrees. 



/ D) Finck says the wound has no source of exit! 
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E) Later - Trial of Clay Shaw - Humes is asked why he 
doesn't trace the paths of the bullets in the back 
and throat: 

I. "I was ordered by someone in the room not to!" 
(1) Why? And by whom? 

5. The doctors who perform the autopsy: 
A) All 3 are forbidden to talk ••• Why? And by whom? 
B) Humes burns his 1st set of notes! 

I. Why? 

6. The pictures of the autopsy are never seen by the 
Warren Commission ••••• Why?? 

7. Certain photographs and x-rays of the autopsy have 
disappeared ••••• By who? And why? 

8. ~FK's brain was KEY evidence: 
A) Has disappeared. 
B) Who? And why? 

9. Of the autopsy ••• Dr. Milton Halpern says: 
A) A 2 nd year medical student could have done a better 

job! 
B) It failed to provide the detailed information to settle 

beyond any doubt the number and directions of the 
bullets fired that killed the President! 



( (November 29, 1963) 
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1. President Lyndon B • .Johnson creates "The Warren 
Commission." 

2. Purpose ••••• Find out all the facts surrounding the 
assassination: 

A) Instructions are to find the solution and find it fast! 

3. The Commission: 
A) Headed by Chief .Justice of the Supreme Court, Earl 

Warren: 
I. Asked by LB.J. 
II. Doesn't want the job ••• LB.J insists ••• Agrees. 

B) Representative, Gerald Ford - Michigan. 
C) Representative, Hale Boggs - Louisiana. 
D) Senator, Richard Russell - Georgia. 
E) Senator, .John Sherman Cooper - Kentucky. 
F) Statesman, .John .J. McCloy. 
G) Former Head of the C.I.A., Allen Dulles. 
H) Chief Counsel is .J. Lee Rankin 

4. Allen Dulles to reporter Murray Kempton: "I'm 
confident that the Commission will discover no 

evidence of a conspiracy!" 
A)????????????? 



(December 1963) 

1. December 1, 1963 - Marina Oswald - Questioned: 
A) Did Lee own a pistol? 

I. "No." 
B) Did she ever see him with one? 

I. "No." 
C) Says she only took one picture of him: 

I. Later ••• Says ••• Took two! 
II. Says she took them on March 31, 1963. 

D) Says in one he is holding the communist publication 
"The Worker" and in the other "The Militant." 

2. December 5, 1963 - The Warren Commission meets 
for the first time. 

3. December 10, 1963 - Marina Oswald is questioned by 
the Secret Service: 

A) Has Lee ever used the name "Alek .James Hidell"? 

I. "No": 
(1) 6 months later ••• She says "Yes." 

B) Warren Commission lawyer, Norman Redlich, 
believes she is an outright liar! 



(February 1964) 

1. February 6, 1964 - Marina Oswald: 
A) Positively identifies Oswald's rifle: 

I. Later ••• CANNOT identify it!! 
B) She doesn't know if he had any ammunition or not. 
C) Tells the Warren Commission her husband had a 

pistol: 
I. THEN says she doesn't know if he owned one!!?? 
II. YET, she is supposed to have taken the pictures 

showing him with a rifle and wearing a piston!?? 



( (April 1964) 
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1. April 25, 1964 - Dallas Police Lt. Revill: 
A) Says one of the F.B.I. Agents has told him they 

knew Oswald was capable of assassinating the 
President!! 

I. SO, why wasn't he on a surveillance list? 
II. SO, why isn't he picked up in advance? 

B) Revill asked the Agent those two questions: 
I. Response: "He was one of the boys." 

2. Mark Lane: 
A) Lawyer ••• 1st man to question the assassination ••• And 

later the validity of the "Warren Report." 
B) Is doing research for what will be his book "Rush To 

.Judgement." 
C) April 29, 1964 - Outside his apartment: 

I. Physically grabbed by 2 F.B.I. Agents. 
II. They demand the documents he possesses. 
III. He refuses. 
IV. Finally ••• Let him go. 

D) Why?? And who?? 



( 

(-Iune 1964) 

1. ~une 7, 1964 - Dallas County ~ail - Ruby gives 
testimony to Earl Warren and Gerald Ford of The 
Warren Commission: 

A) He requests all law officers leave the room. 
B) Says: 

I. 36 hours before he killed Oswald, a police officer 
suggested to him that murdering Oswald would be 
a good idea. 

II. His life is in danger in Dallas. 
III. Wants to tell the truth. 
IV. Can't tell it in Dallas. 
V. Wants them·to get him to Washington. 
VI. His family's lives are in danger in Dallas. 
VII. Warren's life is in danger in Dallas. 

C) Warren tells him he'll have to think it over. 
D) Ruby replies: 

I. Will not see him again. 
II. Certain people don't want the truth to come out. 



( (The Warren Commission) 
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1. Fact ••• On November 12, 1963 ••• Decision is made to 
motorcade through Dallas and have lunch at the 
Trade Mart: 

A) YET, the Warren Commission says: 
I. As of October 14, 1963 ••• When Oswald goes to 

work in the Depository. 
II. He is plotting the assassination!!?? 

2. The Texas School Book Depository: 
A) 7 story brick building. 
B) Corner of Houston and Elm Streets in Dealey Plaza. 
C) The 6 th floor is strictly for storage. 
D) There is no elevator from the front of the building 

that goes to the 6th floor: 
I. Have to take the elevator to the 4th floor. 
II. Walk to the back of the building. 
III. Take the stairs or one of the 2 freight elevators 

to the 6th floor. 
E) Translation ••• The 6th floor is extremely poor for a 

"get-away!" 
F) The building ••• To shoot from ••• ldeal: 

I. Can see where Main Street turns onto Houston 

Street. 
II. Can see where Houston Street turns onto Elm 

Street. 
III. Can see the path to the triple underpass 



IV. Can see all the way to the Stemmons Freeway. 

3. September 24, 1964 - The Warren Commission 
disbands ••••• lssue their final findings in "The Warren 
Commission Report": 

A) Lee Harvey Oswald acts alone in killing .JFK! 
B) Reasons? 

I. Obscure. 
II. He is deranged. 

C) Oswald fires 3 shots ••••• 190 feet from .JFK's car. 
D) Fires from the 6th floor, southeast window, of the 

Texas School Book Depository. 
E) 1st shot ••• Hits .JFK in the back, exits his throat, and 

wounds Connally. 
( F) 2nd shot ••• Misses the car. 

G) 3 rd shot ••• Hits.JFK in the head ••• Kiliing him. 
H) Oswald goes on later to kill Police Officer, .J.D. 

Tippit. 
I) .Jack Ruby shoots and kills Oswald out of some 

obscure irrational reason. 

4. Facts about the Commission: 
A) Will meet in 51 sessions! 
B) Most of the member don't hear Y2 of the evidence! 
C) McCloy only attends 16 of the sessions! 
D) 430/0 of their time has been spent on hearing 

testimony about Oswald's background!!! 
E) The F.B.I. & C.I.A. withhold evidence from them! 



( F) Will ask the C.I.A. about any connection between 
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Oswald and Ruby: 
I. No replyll 
II. Commission doesn't follow upl •••• Why?? 

G) Will ask the C.I.A. if they have had any connection 
with Oswald and Ruby: 

I. No replyll 
II. Commission doesn't follow upl •••• Why? 

H) Will never examine x-rays or photographs of the 
autopsyll ••••• Why?? 

I) Why does the Commission not include a 
distinguished lawyer, historian, or psychiatrist? 

.J) Will use justice in reverselll 
I. Give a conclusion ••• Then, make the evidence fit 

the conclusion I 
II. Will explain the crime ••••• NOT, solve itll 
III. Take the suspect and construct the "facts" to fit 

himl 
IV. Use a junior staff that produces an answer in a 

hurry ••• Why? •• ln the name of "national interest." 
K) According to their findings: 

I. Bullets pause in mid-air. 
II. Bullets make 90 degree turns to the right in mid­

air. 
III. A poor marksman can do what an expert cannot. 
IV. Newton's laws stop working on November 22, 

1963. 
V. A man can be in 2 places at the same time. 
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VI. Atoms are able to change their structure. 
VII. Almost everything in life is coincidence. 
VIII. Men of integrity are ••• Liars! 
IX. Liars are ••• Men of integrity! 

L) The Report: 
I. Sloppy - Pathetic - and Self-Contradictory: 

(1) It's a wonder anybody ever believed it!! 
M) The F.B.I. turns over the famous "Zapruder Film" to 

the Commission: 
I. Certain frames have been edited out! 
II. Certain key frames have been damaged! 
III. 2 crucial frames have been reversed ••• Why?? 

(1) To make it APPEAR the head shot throws .JFK's 
head forward and then back!!!!!! 

a. Why would this be done? ••• To fit the single 
assassin from behind theory! 

N) Many witnesses who testify before the Commission: 
I. After ••• Are told by Dallas Police or Federal Officials 

to keep their mouths shut and not talk to anybody! 
(1) Why???? 

5. 1965 - Gerald Ford: "The monumental record of the 
President's Commission will stand like a Gibralter 
through the ages to come." 

6. Aftermath of the Commission: 
A) Richard Russell, Hale Boggs, and .John Sherman 

C Cooper never believed in the "magic bullet theory": 
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I. YET, Gerald Ford believed it totally!! 
B) Russell and Boggs sign the report ••• BUT: 

I. Do not totally agree with the findings. 
C) Russell never believed Oswald acted alone: 

I. September 8, 1964. 
II. Tells the Commission to place an asterick next to 

his name. 
III. Noting he does not agree with the findings. 
IV. IT IS NOT PLACED THERE: 

(1) Russell is iratel 
(2) Breaks with his old friend ••• LBJI 
(3) Never speaks to him again. 
(4) Russell dies 26 months later of lung cancer. 
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(Shots and Bullets Striking .JFK) 

1. Is facing forward when the 1st bullet hits him: 
A) At this point he is hidden from the Depository by the 

branches of a tree: 
I. MOST likely the 1 st bullet to strike him hits him in 

the back: 
(1) Secret Service Agent in the car behind sees 

him hit about 4 inches down from the right 
shoulder. 

B) 2 nd bullet to strike him hits him in the throat. 
C) 3 rd shot •••• Odds are •••• Misses the car. 
D) 4th shot •••• Same time as 3rd shot •••• Hits Connally. 
E) .JFK starts leaning forward and to his left toward his 

wife. 
F) Head is struck •••• From the FRONT •••• Explodes: 

I. He is lifted and thrown violently backward and to 
the left by the impact of the bullet. 

II. Head is thrown BACK and to the left at the rate of 
100.3 feet per second: 

(1) How in God's name does that shot come from 
the REAR????? 

G) Marilyn Sitzman •••• Witness •••• 1S feet from the car: 
I. Sees his head hit to the front and above the ear. 

H) Motorcycle Officer, .James Chaney •••• At the right 
rear fender of .JFK's car: 

I. Sees him hit almost in the face, from the front. 
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I) Motorcycle Officer, Bobby Hargis •••• Left rear fender 
of the car: 
I. Splattered with brain tissue and blood. 
II. Believes the head shot comes from the front. 

J) Large portion of JFK's skull flies to the left and rear 
of the car. 

K) 2 nd chunk of skull flies directly over the trunk to the 
rear of the car: 

I. Lands on the south side of Elm Street •••• Wili be 
found the next day. 

L) Bullet that strikes his head: 
I. Doesn't react like a high velocity lead jacketed 

bullet that would have been fired from "Oswald's 
rifle." 

II. DOES react like a hollow point or soft-nosed bullet 
that disintegrates on contact. 



( (~FK's Wounds) 

( 

1. Back: 
A) 5 & 3/8's inches below the top of the collar. 
B) 1 & % inches to the right of the spine. 
C) Trajectory •••• 45 to 60 degrees downward. 
D) Hole •••• 1 to 2 knuckles in depth •••• Seems to stop. 
E) No point of exit. 
F) Bullet is never located in the body. 
G) Commission says it exits the throat and wounds 

Connally. 

2. Throat: 
A) Hole is half the diameter of a pencil. 
B) By itself •••• Would not have been fatal. 
C) Enters the trachea just below the Adam's Apple: 

I. Point of his necktie knot. 
D) Angles downward into the right lung. 
E) 6 Parkland doctors all diagnose it as an entrance 

Wound: 
I. These doctors deal with multiple gunshot wounds 

per day. 
II. They know the difference between an entrance 

and an exit wound. 
F) YET, the Commission says it's an exit wound!!??! 

I. Bullet that hits ~FKin the back!!?? 
II. Goes on to wound Connally!!?? 



( 3. Head: 
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A) 1/3 of his brain is blown away. 
B) The right rear portion of the brain is gone. 
C) Doctors at Parkland: 

I. Shot at the right frontal side of the head. 
II. Blows open the rear of the skull. 
III. Causes a massive exit wound at the back of the 

skull. 
IV. Brain tissue sticks out of the skull. 
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(John Connally) 

1. Connally - To the day he dies - Says he was not hit by 
the first bullet to hit .JFK: 

A) Hears the 1 st shot. 

B) Hears .JFK say: "I'm hit." 
C) Looks over his right shoulder. 
D) Starts to turn back to his left. 
E) Is hit!! 
F) Says: "Oh my God, they're going to kill us all." 
G) His first impression ••• Either 2 or 3 people firing. 
H) Bullet enters his back under the right armpit: 

I. 27 degree angle. 
II. Entrance wound is 1.5 centimeters in size. 
III. Tears out 5 inches of his 5th rib. 
IV. Collapses his right lung. 
V. Exits below his right nipple •••• Wound is 5 

centimeters in size. 
VI. Enters his right wrist. 
VII. Shatters the wrist into compound fractures. 
VIII. Exits. 
IX. Enters his left thigh. 

2. The Zapruder Film verifies Connally's story: 
A) He is hit 13 frames, or 1.6 seconds after .JFK is hit. 
B) Meaning??? 

I. Has to be at least 2 people firing!!! 
C) Why at least two??? . 
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I. Time span between shots. 
II. Amount of time it takes to operate the bolt on 

Oswald's rifle for a second shot is 2.3 secondsllllil 

3. Connally's clothing is cleaned and pressed before 
being examined as evidence •••• Why??? 

4. One bullet misses the car FOR SURE: 
A) Hits the concrete curb in front of ..lames Tague: 

I. He is in front of the car. 
II. He is struck in the face by chips of flying 

concrete. 



( (The "Miracle Bullet" - The "Pristine Bullet") 
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1. Found on the stretcher in Parkland Hospital: 
A) Is in almost perfect shape. 
B) Has a weight loss of no more than 2.5 grains: 

I. Less than 1 % of it's total weight. 

2. The Warren Commission's claim: 
A) Bullet enters JFK's back. 
B) Exits JFK's throat. 
C) Enters Connally. 
D) Tears out 5 inches of a rib. 
E) Exits his chest. 
F) Enters his wrist. 
G) Creates a compound fracture. 
H) Exits. 
I) Enters his thigh. 
J) Falls out of his thigh, onto his hospital stretcher in 

almost perfect condition!!! 
K) What has this bullet supposedly done??? 

I. Made 7 holes. 
II. Fractured 2 bones. 

3. Does the bullet fall out of JFK's back?? 
A) Would be compatible with the shallow back wound. 
B) Would be compatible with old, faulty, ammunition 

losing it's power to penetrate. 
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C) Would explain the copper traces on the back of 
~FK's jacket and the markings on the bullet. 

4. Amount and weight of metal fragments in Connally's 
chest, wrist, and thigh: 

A) Weigh more than the total missing from the 
"Miracle Bullet"!!! 

5. Warren Commission: 
A) Has a bullet from Oswald's rifle fired through the 

wrist of a cadaver: 
I. Compare to "Miracle Bullet." 
II. TOTALLY FLATTENED!! 

B) YET, the Commission maintains the "Miracle Bullet" 
has done what they claim!! 
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(Sniper's Nest - Cartridge Casings - Rifle) 

1. 6th floor, southeast window, Texas School Book 
Depository: 

A) Coke bottle and remains of a fried chicken lunch: 
I. Police will claim it's Oswald's: 

(1) He sat, ate, and waited! 
B) Fact: 

I. Lunch remains are those of employee, Bonnie Ray 
Williams. 

2. Window is barely open: 
A) Impossible to stand and fire through it. 

3. Boxes are NOT arranged by Oswald: 
A) Police •••• Later •••• Admit •••• They have done it. 

4. Questions: 
A) If Oswald fires from the 6th floor window, why would 

he leave his rifle behind, KNOWING it can be traced 

to him??? 
B) Has he been ordered to bring the rifle and leave it 

at that spot??? 

5. The empty cartridge casings: 
A) 3 are found. 
B) All facing in the same direction. 
C) No more than 2 inches apart. 



D) TOTALLY INCOMPATIBLE WITH CASINGS E.JECTED 
FROM A BOLT ACTION RIFLE!!!! 

E) One has a dented "lip": 
I. Meaning?? ••• Could not have held a projectile! 

F) A 4th live round is found in the chamber of the rifle. 
G) NOT A SINGLE FINGERPRINT on the empty casings 

, . 

or the live round! 
H) Police are unable to find another 6.5mm bullet on 

Oswald, in his room, or in the garage where he kept 
the rifle!!! 

6. 1 :00 - Afternoon - November 22nd 
- A RIFLE is brought 

down and out of the building by a Policeman: 
A) No scope! 

( B) Whatever happened to that rifle??? 

7. On November 23rd 
- F.B.I. reports: 

A) Oswald has purchased an Italian made, 6.5mm, 
bolt-action, Mannlicher-Carcano rifle. 

8. Rifle from the "sniper's nest": 
A) Handled by many people before prints can be taken: 

I. Done on purpose??? 
B) Rifle is 40.2 inches long: 

I. Oswald's rifle is 36 inches long. 
C) The rifle is NEVER checked to see if it has recently 

been fired! 
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9. NOT one single sporting goods store in the entire 
Dallas area: 

A) Has carried the 6.5 Mannlicher-Carcano 
ammunition. 

B) MUCH LESS, sold any to Oswald! 



( (The Testing of Oswald's Rifle) 
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1. Performed at Edgewood Arsenal: 
A) Commission has 3 experts test the rifle. 
B) Fire from 30 feet. 
C) Fire at larger than human targets. 
D) Targets are stationary. 
E) Take all the time they need. 
F) Fired through goat skins. 
G) Bullets are grossly deformed: 

I. This contradicts the "Miracle Bullet" theoryll 
H) Only 1 of the 3 experts can get off 3 shots in the 

time frame: 
I. Hits NOTHING! 

I) None of the 3 hit the head or neck area! 
~) None of the 3 can duplicate "Oswald's Feat." 
K) Expert's findings: 

I. Impossible to fire that rifle, in that time frame, at 
that target, and hit it!!! 

II. To fire that rifle, at that target, at 60 yards, and 
hit it islMPOSSIBLEII 

(1) YET, the Commission refuses to call any of the 
3 as witnesses, OR listen to them •••• Their own 

experts! . 

2. Three N.R.A. Masters - Test fire the rifle for the 

Commission: 
A) Rifle jams over 50% of the time. 



( B) 2 out of 6 attempts are they able to get off 3 shots 
in the time frame. 

C) Only hit the target once. 
D) YET, the Commission refuses to admit their findings 

into the record! 

3. Other experts: 
A) Refuse to test fire the rifle: 

I. Fear it will blow the bolt back into their faces. 

4. Later •••• Dalias Police Chief, .Jesse Curry •••• Admits: 
A) Have NO proof Oswald fired the rifle! 
B) NO proof of him in the building with the rifle in his 

hands!! 
C) Would have been impossible to convict Oswald on 

the rifle evidence!!! 
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(Suspects, Leads, and Possible People Involved) 

1. Three witnesses tell Police of a man leaving the 
Depository with a rifle: . 

A) NEVER followed up on??? ••• Why? 
B) Who was he? 

2. Secret Service Agent, Arnold Rowlan: 
A) At 12:15 - Afternoon - November 22nd

• 

B) Sees a man at the SOUTHWEST window with a 
scoped rifle. 

C) Thought he was Secret Service or F.B.I. 

3. Carolyn Walther - Across the street from the 
Depository: 

A) Sees 2 men in the upper story window. 
B) One of them has a rifle. 

4. Howard Brennan: 
A) Sees a man "standing at the window firing!" 
B) Describes: White - Slender - 165 pounds - 5 feet 10 

inches tall - Early 30's. 
C) Problems with Brennan's account: 

I. CANNOT stand and fire! 
II. Police claim they use his description at 12:45 to 

look for the shooter: 
(1) BUT, Brennan gives his description to Secret 

Service Agent, Forrest Sorrels: 



( a. AFTER he returns from Parkland Hospital and 
dFK's death!! 

b. Police liel 
III. Brennan has very poor eyesightl 
IV. CANNOT identify Oswald in a lineup on the 

evening of the 22nd!! 

5 • .lames Worrell dr.: 
A) Sees a rifle on the 6~h floor - Window. 
B) Hears 4 shots. 
C) He runs around the corner to Houston Street: 

I. Sees a young man run from the back of the 
Depository: 
(1) Dark hair - Medium build - Light pants - Dark 

sport jacket: 
a. Who is he??? 

6. Richard Carr: 
A) Sees a man leave the Depository: 

I. Heavy set - Hat - Horn-rimmed glasses - Tan coat. 
B) Man walks 1 Y2 blocks. 
C) Gets into a late model, gray, Rambler station 

wagon, Texas plates, driven by a young man. 

7. 3 men are seen rapidly leaving the back of the 
Depository: 

A) Speed away in a station wagon. 
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8. Emmet Hudson - Driving behind the Depository: 
A) Passed on the right by a speeding car: 

I. 1961 - Maroon - Chevrolet. 
II. 3 men inside. 



( (Shots From Where?) 

1 • .Julie Mercer: 
A) 1 hour before the assassination. 
B) Sees a pickup truck pull up to the curb at the base 

of the Grassy Knoll. 
C) Gets a GOOD look at the driver. 
D) Man gets out: 

I. Gray jacket - Brown pants - Plaid shirt - Late 20's 
or early 30's. 

II. Appears to be carrying a gun case. 
III. Goes up to the Grassy Knoll. 

E) November 23rd 
- She is questioned by the F.B.I. 

F) POSITIVELY identifies •••• .Jack Ruby •••• As the driver 
of the pick-upl!! 

I.She is NEVER called as a witness by the 
Commissionl 

2. Motorcycle Policeman, Billy Hargis: 
A) Hears shots. 
B) Believes they come from the Grassy Knoll. 
C) .Jumps off motorcycle. 
D) Heads up the Knoll. 

3 • .Jean Hill- Close to the President's car: 
A) Hears 4 to 6 shots. 
B) Says some of the shots come from the Grassy 

( Knoll. 
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C) Sees a man run from the Knoll. 
D) Later •••• She is told by the Secret Service or the 

F.B.I. NOT to talk to anyone!!! 

4. Policeman, ~oeSmith: 
A) Believes some of the shots come from the Grassy 

Knoll. 
B) Runs up to the top. 
C) Goes behind the fence. 
D) Smells freshly fired gunpowder. 
E) Stops a man in a suit: 

I. Man shows him Secret Service credentials. 
II. He and the man go their respective ways: 

(1) KEY EVENT •••• Why? ••• Not 1 single Secret 
Service Agent remains at the scene of the 
shooting; ALL go to Parkland Hospitall!!!!! 

a. Who was the man?? 

5. Secret Service Agent, Forrest Sorrels: 
A) Believes the shots come from the Knoll. 

6. James Tague, Roy Truly, Billy Lovelady, and William 
Newman ~r.: 

A) All believe the shots come from the Knoll. 

7. Richard Carr: 
A) Believes the shots come from in front of the 

President's car: 



I. Is told by Federal authorities to keep quiet. 

8. Bill and Gayle Newman: 
A) Hear shots from behind them up on the Grassy 

Knoll. 
B) See the President hit in the right frontal temple 

area. 

9. Abraham Zapruder •••• Taking the famous film: 
A) Shots come from behind him and to his right: 

I. Grassy Knoll. 
B) Hears the roaring of the firing. 
C) Hears a bullet whistle past· him. 

( 
\. 10. Major Phillip Willis: 

A) Takes a color slide from the south side of Elm 
Street: 

I. Shows what might be an assassin behind the 
fence on the Grassy Knoll. 

11. Orville Nix ••••• Picture from the south side of Elm 
Street: 

A) Shows what might be a man firing over the fence on 
top of the Grassy Knoll: 

I. Another picture •••• Seconds later •••• Same area •••• 
Figure is gone!!! 

12. Reporter, Mary Woodward: 



( A) Shots come from behind her on the Grassy Knoll. 

13. Secret Service Agents, Hill and Kellerman: 
A) Fatal shot comes from the right front. 
B) Impact sounds like an explosive cartridge: 

I. Early 1963. 
II. C.I.A. 
III. Pays an American firm to develop an explosive 

cartridge!! 
IV. 6.5mm, to fit a Mannlicher-Carcano!!!!!!!!!!!! 

(1) Coincidence?????? 

14. 3 cars are spotted behind the fence on the Grassy 
Knoll: 

( A) They don't belong there! 
B) Driver of one is seen talking into a microphone. 

15. 15 people on the railroad bridge - To the left of the 
Grassy Knoll: 

A) 5 say the shots come from the Knoll. 
B) 6 have their attention drawn to the Knoll. 
C) NONE believe the fatal shots come from the 

Depository. 

16. 7 people on the freeway overpass: 
A) See smoke from behind the fence on the Knoll. 

( 17. Railroad Worker, S.M. Holland - Overpass over Elm: 
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A) Hears 4 shots. 
B) Some come from the Knoll. 
C) Sees puff of smoke from behind the fence on the 

Knoll. 



( (The Grassy Knoll) 

( 

1. Is to the front of the motorcade: 

A) 25 feet high. 

B) Bushes - Trees - Wooden picket fence. 

C) Concrete monument is located to the front of it. 

D) Has good cover. 

E) Clear field of fire at the Presidential car. 

2. Early morning of November 22nd 
- Has rained: 

A) Ground behind the picket fence is damp. 

B) Parked station wagon is backed up to the fence: 

I. Has mud on the back bumper •••• From someone 

standing on it. 

II. Hundreds of packed footprints on the ground from 

bumper edge to bumper edge: 

(1) Someone pacing back and forth. 
III. Dozens of cigarette butts on the ground. 

IV. Mud on the bottom 2 x 4 of the fence: 

(1) Someone has braced their foot there: 

a. EXACTLY as if bracing to aim a weapon. 

3. ~.C. Price - On top of the Terminal Annex Building: 

A) Sees a man run from· behind the fence on top of the 

Knoll: 

I. Past the cars. 

II. To the back of the Depository. 

III. Carrying something. 
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IV. Mid-20's - Khaki colored pants - White shirt -
Long, sandy-colored hair - 5 feet 6 inches tall -
145 pounds. 

4. Lee Bowers .Jr. - In the Railroad Switching Tower in 
the Union Terminal Railroad Yard: 

A) 10:00 - Morning. 
B) Spots 2 cars drive to the back of the picket fence: 

I. 1959 - Blue and white - Oldsmobile - Station 
Wagon: 

(1) Lot of mud on it. 
(2) Out of state plates. 
(3) "Goldwater For President" bumper sticker on it. 

II. 1957 - Black - Ford: 
(1) Out of state plates. 
(2) Same bumper sticker on it. 
(3) Driver is talking into a microphone. 

C) Sees a 3 rd car arrive: 
I. Chevrolet. 
II. Muddy. 
III. Out of state plates. 
IV. Same bumper sticker on it. 

D) Notices 2 meli behind the·fence: 
I. One: Middle-aged - Heavy-set. 
II. One: Mid-20's - Plaid shirt. 

E) Hears shots. 
F) Attention is drawn to the fence where the 2 men are 

by a flash of light and a puff of smoke. 



( 5. Marvin Robinson - After shots: 
A) Sees a Rambler stati·on wagon stop at the base of 

the Knoll on Elm Street: 
I. Man comes down from the top of the Knoll. 
II. Gets in •••• Drive off. 

6. Deputy Sheriff, Roger Craig - After the shots - Goes 
up on the Knoll: 

A) Hears someone whistle. 
B) Man leaves top of Knoll ••• Goes down to Elm Street ••• 

Gets into a Rambler .station wagon ••• Drive off: 
I. Driver: 

(1) Dark-skinned ••••• Cuban?? 
II. Man from Knoll: 

(1) White male. 
(2) Mid-20's. 
(3) 5 feet 9 inches tall. 
(4) Blue pants. 
(5) Light tan shirt. 

C) Is the man an "Oswald look-a-like"?? 
I. Later in the day ••• Craig ••• ldentifies Oswald as the 

man who went down off the Knoll!!! 
D) Do men in the Depository go out back ••• Picked up in 

Rambler station wagon ••• Pick up others??? 

7. Many others witness "smoke" from the Knoll: 
A) Not believed or recorded by the Commission! 
B) Are told they are mistaken! 
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8. 2/3's of the witnesses: 
A) Place the origin of the shots as from the Knoll 

behind the wooden fence! 
I. None of these are called by the Commission. 

B) 55 known witnesses will never be interviewed by 
the Commission or any other authorities! 

C) 68 witnesses will never be asked from where the 
shots originated! 

D) 90 people are interviewed by the Dallas Police, 
F.B.I., Secret Service, or the Commission: 

I. Asked where the shots come from: 
(1) 58 ••••• The Grassy Knoll! 
(2) Most of the remaining 42 ••••• Someplace other 

than the Depository. 

9. NOT 1 SINGLE SECRET SERVICE AGENT REMAINS AT 
THE SCENE AFTER THE SHOTS: 

A) All go to the hospital. 
B) Why do men behind the fence, immediately after the 

firing, behind and in the Depository, have Secret 
Service credentials?????? 

I. Are they part of the·"hit team"? 
II. Do they stay to steer people in the wrong 

direction?? 
C) Does the assassin/assassins behind the fence get 

into trunk/trunks of cars and are driven away??? 
I. Cars behind the fence are NEVER searched!!! 

D) Do the men with phony credentials drive them out?? 
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E) Does the shooter/shooters behind the fence throw 
the weapon/weapons into trunks of cars to be 
driven out?? 

I. Do they, then, flash phony credentials?? 
F) FACT: 

I. Many people in Dallas on that day use phony 
Secret Service Credentials!!! 
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(1964 through 1968) 

1. January 1964 - Aristotle Onassis' former butler, 
Christian Cafarakis: 

A) On Onassis' orders. 
B) Hires a team of the world's best Private Detectives: 

I. To find out the complete story of the 
assassination! 

C) August 1965 - Results are turned over to Onassis 
and Jackie: 
I. Names all involved. 

D) Jackie decides to turn it over to President LBJ: 
I. She is called by someone and told to leave it 

unpublished ••• IF, she values the lives of herself and 
her children! 

E) Question: Whatever happened to that report??? 

2. November 1965 - Syndicated columnist, Dorothy 
Kilgallan - Interviews Jack Ruby: 

A) Announces she is going to reveal to the world a 
new break in the assassination: 

I. November 8 th 
- She is found dead: 

(1) Overdose of booze and barbiturates! 
C - -d "" a. oinci ence •••• 

3. Fall 1966 - Jack Ruby is diagnosed with cancer. 

4. Late 1966 - David Ferrie: 
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A) Is informed that New Orleans District Attorney, .lim 
Garrison is investigating him in connection to the 
assassination: 

I. Tells a friend: "I'm a dead man!" 

5 • .January 3, 1967 - Parkland Hospital - Dallas, Texas -
.Jack Ruby: 

A) Dies: 
I. Blood clot in lung and a cluster of brain tumors. 

6. February 21, 1967 - Miami, Florida - Parking lot: 
A) Eladio del Valle: 

I. Anti-Castro Cuban. 
II. David Ferrie's best friend. 

B) Valle and a friend: 
I. Shot, stabbed, and hacked to death. 
II. Guns - Machetes - Heads split open with an axe! 

C) Coincidence??? 

7. Next day - February 22, 1967 - 1 week before he is to 
be indicted by .lim Garrison - David Ferrie: 

A) Found dead ••• ~.Cerebral Hemorrhage!! 
I. Stroke induced from overdose of medication. 

B) On piano •••• Suicide note •••• Typed •••• Signature is 

typed: 
I. Who types a suicide note?? 

C) Who commits suicide by inducing a STROKE??? 
D) Coincidence???? 
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8. March 1967 - News broken by Columnist, Drew 
Pearson: 

A) C.I.A. and the Mafia are in partners •••• To 
assassinate Castro!!!! 

9. March 1, 1967 - New Orleans, Louisiana - District 
Attorney, .lim Garrison - Announcement: 

A) Has solved the assassination. 
B) Conspired and carried out by former or present 

C.I.A. operatives: 
I. Clay Shaw. 
II. David Ferrie. 
III. Guy Banister. 
IV. Edgar Bradley. 
V. Lee Harvey Oswald. 
VI. and Anti-Castro Cubans. 

C) Has found out: 
I. Ferrie is linked to the C.I.A. and Organized Crime. 
II. Ferrie has made a very mysterious trip to Texas 

on the day of the assassination: 
(1) Why?? ••• Get-away pilot?? 

III. Night before he kills Oswald, Ruby calls 
Galveston, Texas to a skating rink pay phone: 

(1) Who has waited for hours at that phone and 
takes that call •••• David Ferrie! 

IV. David Ferrie has told Perry Russo more than once 
how easy it would be to kill the President and 
flee to Mex'ico or Brazil! 
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v. Ferrie has told Russo that one day he'd kill dFK: 
(1) Russo •••• Truth serum •••• Meets "Clay 

Bertrand"(Shaw) at a party at Ferrie's in 
September of 1963: 

a. Also there is Lee Harvey Oswald! 
b. Discuss assassinating dFK! 
c. Discuss the need for a scapegoat! 
d. Discuss the need for an escape plane! 

D) Before Clay Shaw's trial •••• Russo is threatened: 
I. Says everything he has said is a lie!! 

(1) Under truth serum????? 

10. 1967 - dimmy Hoffa is sent to prison: 
A) December 23, 1971 - Paroled by Nixon. 

11. February 1968 - Panel of Pathologists - Examine dFK 
photographs and x-rays: 

A) Too many bullet fragments in his throat for the 
B) Commission's "Magic Bullet" theory to be true! 
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(1969 - ~im Garrison's Trial of Clay Shaw) 

1. Before Shaw can be brought to trial •••• Garrison is 
faced with many problems: 

A) Allen Dulles: 
I. Refuses to testify about Oswald and his 

relationship with the C.I.A.!!! 
(1) Why? 

B) Garrison is not allowed to examine the .JFK autopsy 
photographs and x-rays!!! 

I. Why? 
.,.. 

C) F.B.I.: 
I. Refuses to turn over SOME of the assassination 

material!!! 
(1) Why? 

D) Garrison: 
I. Is asked to resign as District Attorney of New 

Orleans!!! 
(1) Why? 

E) A National Magazine: 
I. Tries to publicly link Garrison to Organized Crime!!! 

(1) Why? ••• To discredit him?? ••• Smear campaign?? 

F) Federal Court: 
I. Temporarily stops his prosecution!!! 

(1) Why? 
G) Witnesses, by the time he goes to trial: 

I. Scared off, discredited, or DEAD!! 
( H) Eve of the trial: 
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I. His brief is stolen. 
II. Turned over to Shaw's attorneys. 

2. 8 witnesses from Clinton, Louisiana: 
A) See: Oswald and Ferrie - Black Cadillac - Get gas. 

3. During the trial - Victor Marchetti, of the C.I.A.: 
A) Attends a high-level meeting: 

I. Chaired by Director, Richard Helms. 
B) Helms, in reference to the trial: "Are we giving them 

all the help they need? Is everything going alright 
down there?" 

C) Marchetti asks about the interest in the trial: 
I. Helms: "Shaw was a contract agent for us. Ferrie 

was a contract agent for us. He was heavily 
involved in the Bay of Pigs invasion." 

4. Trial is a fiasco ••••• Shaw is acquitted!! 
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(1969 through 1974) 

1. September 1969 - LB.J -Interview with Newscaster, 
Walter Cronkite: 

A) Doesn't think he or the Commission: 
I. Absolutely sure of everything that happened! 
II. Absolutely sure of what may have motivated 

Oswald, or OTHERS who may have been involved! 
B) In time, when all the C.I.A. activities are known, 

then the full story of the assassination will be 
known! 

2 • .July 1971 - .Justice Department: 
A) Goes after Garrison. 
B) Trumped up charges of taking a bribe: 

I. TOTALLY FALSE! 
C) Acquitted!! 

3. 1972 - Coroner, Cyril Wecht - Allowed to read the 
sealed evidence in the National Archives - Finds: 

A) "Miracle Bullet" theory is wrong! 
B) Wound area in the back of .JFK's head: 

I. 4 inches higher than what the Warren Commission 

says! 
C) Only way to know the directions from which the 

shots come: 
I. Study microscopic slides of tissue from the brain 

and other wounds: 
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(1) BUT, they have disappeared!!!! 
a. How? •• Who? •••• Why? 

4. 1972 - .Jim Garrison - Visited by a "Representative of 
the Government": 

A) Is offered a Federal .Judgeship, IF, he will cease his 
investigation into the assassination: 

I. Refuses!!! 
B) Shortly after: 

I. The I.R.S. publicly investigates him for income tax 
evasion: 

a. Is totally false! 
b. Is a smear campaign! 
c. Is acquitted! 

5. April 1972 - LB.J - 2nd interview with Newsman, Walter 
Cronkite: 

A) Tells him he NEVER believed Oswald acted alone!!! 

6. August 15, 1974 - New Orleans, Louisiana - Clay 
Shaw: 

A) Dies of cancer. 

7. Minimum security prison - .Johnny Roselli tells Bill 
Bonnano: 

A) Mafia WAS involved in the hit of .JFK! 
B) Head shot WAS from the front! 
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C) The same men who plotted the killing of Castro 
plotted the "hit" on .JFK! 

D) Oswald WAS a decoy or "patsy." 
E) Mafia ordered Ruby to "hit" Oswald! 

8. December 1974 - High ranking C.I.A. official, .James 
.Jesus Angleton is fired by Director, William Colby: 

A) Interview. 
B) He is asked if the C.I.A. was involved in the 

assassination: 
I. "There were many rooms in the mansion. I was 

not privy to who struck .John!" 



( (1975 and 1976) 
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1. June 19, 1975 - Chicago, Illinois - Night - Basement of 
his home - Sam Giancana: 

A) Is supposedly retired from Organized Crime. 
B) Has been summoned by the House Committee on 

Assassinations: 
I. Is to testify in regards to: 

(1) C.I.A./Mafia plots to kill Castro. 
(2) JFK's assassination. 

C) Shot 7 times in the face and head killing him: 
I. Is done "hit style." 
II. Why? •• Who? •••• Coincidence? 

2. June 24, 1975 - Johnny Roselli testifies before the 
House Committee on Assassinations: 

A) Links Organized Crime and the C.I.A. to kill Castro! 

3. July 30, 1975 - Jimmy Hoffa "disappears!" 

4. 1975 - Mobster and Contract Agent for the C.I.A., 
John Martino:Confesses to Fred Classen: 

A) Oswald was to be met at the theatre. 
B) He was to be taken to Mexico City by plane. 
C) Plane from Mexico City to Havana, Cuba. 
D) Killed!! 

I. This was to be done so it would implicate Castro! 
II. Thus, U.S. would take military action: 



( (1) Vs. Castro and Cuba. 
E) The killing of Tippit and his theatre arrest screw 

everything up! 
F) He personally has raised money and given it to the 

Anti-Castro Cubans as part of the assassination 
Scenario! 

G) Oswald DID NOT know who he was working for! 
H) Oswald believed he was working for PRO-Castro 

Cubans! 
I) Mob has Ruby "hit" Oswald to keep him quiet! 

5. April 1976 - dohnny Roselli is called to testify a 2nd 

time before the House Committee on Assassinations: 
A) This time about the dFK assassination. 

( a) Meets with Columnist, .lack Anderson - Tells him: 
I. Oswald is killed because he might get linked to 

the Mafia. 
II. Ruby is ordered to "hit" him. 

C) Testimony links Santos Trafficante to the 
assassination plot against Castro. 

6. dune 1976 - Tapes of Oswald's statements while in 
police custody are given a P.S.A. Test: 

A) Psychological System Assessment ••••• Voice waves: 
I. Much more reliable than a lie detector test. 

a) Result ••••• He was incapable of killing dFK by 
himself. 

( C) Facts we know about Lee Harvey Oswald today: 
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I. Legally sane. 
II. Medically sane. 

D) Questions about him: 
I. Is he a "patsy" or "fall guy?" 
II. Is he a small-time C.I.A. and/or F.B.I. agent? 
III. Is he deemed "expendable?" 
IV. Is his background "established" or is it real? 
V. Is it set-up to make him the ideal "scapegoat?" 
VI. Are all of his unusual actions and movements 

real OR set-up by the conspirators? 
VII. Are his Pro-Communist feelings real or part of 

the set-up on purpose? 
VIII. Is everything done to make him appear to be an 

irrational assassin? 
IX. Is he murdered to keep him quiet about: 

(1) What he knows? 
(2) What he might be able to piece together? 
(3) What he MIGHT know? 

7. "uly 27, 1976 ~ .. ohnny Roselli "disappears." 

8. August 7, 1976 - Off Miami, Florida - 55 gallon oil 
drum - Floating - Contains the cut up body of ...... ohnny 
Roselli!!! 
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(1977 to the Present) 

1. 1977 - Recordings of Oswald's responses while in 
custody are given a P.S.E.: 

A) Psychological Stress Evaluator. 
B) "Voice Lie Detector." 
C) WAS TELLING THE TRUTH! 

2. 1979 - House Assassinations Committee - Acoustics 
experts: 

A) Tape recording •••• Open police microphone •••• Of 
shots fired: 

I. 4 shots for sure. 
II. From 2 different directions. 

B) Seems to be •••• 3 from the back •••• 1 from the front. 

3. December 1981 - Carlos Marcello - Sentenced to 17 
years in prison. 

4. Santos Trafficante tells Lawyer, Frank Ragano: 
A) "Carlos fucked up. We shouldn't have killed 

Giovanni(dohn). We should have killed Bobby." 

B) Reveals: 
I. Mob has had Hoffa killed •••• Why? 

(1) His successor is easier to deal with! 

5. March 1987 - Santos Trafficante - Dies. 



( 6. February 27, 1989 - Prison - Carlos Marcello - VERY ill 

( 

- Tells of the killing of JFK in Dallas! 

7. 1993 - Carlos Marcello - Dies. 

8. 1990's - Loran Hall - Dies. 

9. Facts emerge: 
A) Anti-Castro Cubans ARE involved in the 

assassination. 
B) Also involved for sure: . 

I. Santos Trafficante. 
II. Carlos Marcello. 
III. John Martino. 
IV. Sam Giancana. 

C) Done to: 
I. Take legal pressure off Organized Crime. 

D) Did this work? •••• YES!! 
I. Robert Kennedy is Attorney General for only 

another 9 months: 
(1) Resigns. 
(2) Pressure on the mob drops off! 

1 O. All kinds of POSSIBLE motives for the assassination: 
A) A "Kennedy Dynasty" in the White House: 

I. John - Bobby - Ted. 
B) Civil Rights Legislation. 
C) The Vietnam War: 
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I. dFK has plans for total withdrawal of all troops by 
the end of 1965! 

(1) LBd immediately reverses that order! 
D) dFK's nuclear test ban treaty with Russia. 
E) dFK's proposed sharp reduction in the oil tax 

depletion allowance: 
I. Would have cost the Texas oil barons $1.4 billion 

per year in additional taxes. 
II. H.L. Hunt HATES the Kennedy's. 

F) dFK's dislike for Latin American militarists. 
G) dFK's cutbacks on the Military and Armaments 

Budgets: 
I. This upsets the Military Industrial Complex. 

H) The Bay of Pigs failure: 
I. Anti-Castro Cubans blame him instead of the 

C.I.A.! 
I) The Cuban Missile Crisis: 

I.Because he didn't bomb or order the invasion of 
Cuba. 

d) Crack-down on Organized Crime: 
I. Carlos Marcello - Santos Trafficante - Sam 

Giancana - dohn Martino - dimmy Hoffa. 
II. Primarily by Bobby: 

(1) Marcello - Deported! 
(2) Hoffa - Prison. . 

(3) Giancana - Prison 
III. Crime losses in Cuba because of the Bay of Pigs 

failure. 



( IV. Bobby's plan to prosecute 2,000 members of the 
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Mafia. 
V. Bobby targeting the Mafia in Las Vegas. 

K) dFK's attitude toward the C.I.A.: 
I. Hates them ••••• They hate him I 
II. Bay of Pigs failure ••••• They blame himl ••••• He 

blames them for making him look like a fooll 
III. He fires Allen Dulles - Director. 
IV. Plans on breaking up the Agencyl 
IV. Plans a new intelligence agency with Bobby as 

the Director. 
L) dFK's promise not to invade Cuba after the Missile 

Crisis. 
M) dFK's offer to Castro to re-establish friendly 

relations between the 2 countries: 
I. Castro accepts ••••• 1 day too latel 

11. NOTE: When the Warren Commission states Oswald 
does not kill dFK as part of a Pro-Castro plot: 

A) Makes it impossible for the American invasion of 

Cuba: 
I. Result ••••• C.I.A. and the Mafia plans are shot to 

helll 

12. Theory - Robert Morrow: 
A) C.I.A. and Mafia Operation. 
B) Crime crackdown, Bay of Pigs, and Planned "break­

up" of the Agency ••••• Reasonsl 



( C) Plan •••• Kili .JFK first and then Castro. 

( 

D) Physical plan is put together by: 
I. Clay Shaw. 
II. David Ferrie. 
III • .Jack Ruby •. 

IV. Oswald "Look-A-Like." 
V. Guy Banister. 

E) Lee Harvey Oswald is being set-up. 
F) Trigger-men are trained at Lake Ponchertrain, 

Louisiana by David Ferrie: 
I. 2 Cubans, 1 Anglo, and the Oswald "Look-A-Like." 

G) Privately ••••• Shaw and Banister decide: 
I. Oswald and Ruby will have to be "sacrificed." 

H) The "Look-A-Like" carries out all the incidents to 
create Oswald's "assassin background." 

I) At the same time ••• Shaw has Oswald pass out the 
F.P.C.C. leaflets in New Orleans • 

.J) "Phony" Oswald buys a scope using the name 

"Oswald." 
K) "Phony" Oswald fires at General Walker: 

I. Misses on purpose ••• Create background on real 
Oswald. 

L) Real Oswald is told to take his rifle to the 
Depository on the 22nd

: 

I. Does so. 
M) Told to leave it on the 6th floor: 

I. Does so. 
M) Is told to stay on the bottom floors: 
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I. Does so. 
0) "Phony" Oswald comes in the back of the 

Depository: 
I. Goes to the 6th floor. 

P) Entire "Hit-Team" positioning: 
I. Rear - "Phony" Oswald at the 6th floor southeast 

window: 
(1) Will fire Oswald's rifle to set him up! 

II. Rear - Top of the Criminal Courts Building: 
(1) Cuban and Ruby. 

III. Front - Grassy Knoll behind the Fence: 
(1) A Cuban, an Anglo, and Guy Banister: 

a. Banister is the coordinator. 
b. Will flash the phony credentials after. 

Q) "Hit-Team" equipped with 7.35mm Mannlicher­
Carcano rifles: 

I. Highly accurate. 
II. Firing fragmentation bullets so the caliber cannot 

be identified. 
R) Shots: 

I. "Phony" Oswald fires first ••• Hits ~FK in the back. 
II. One man behind the fence fires second ••• Hits ~FK 

in the throat. 
III. Cuban ••• Criminal Courts Building fires third and 

fourth shots ••• Hits Connally and misses the car. 
IV. One man behind the fence fires the 5th shot ••• Hits 

~FK in the head! 
S) After: 
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I. Knoll ••• Guns into trunks of cars. 
II. Men into Rambler station wagon ••• Drive off. 
III. Banister behind fence ••• Flashes phony 

Credentials ••• Throws everyone off. 
IV. Rambler ••• Picks up "Phony" Oswald behind the 

Depository. 
V. Oswald ••• As instructed ••• To apartment ••• Changes ••• 

Go to theatre ••• Wili be met and paid. 
VI. "Phony" Oswald kills Tippit setting Oswald up as 

a cop-killer. 
VII. Theatre ••• Oswald figures out what is going on! 
VIII. Ruby ordered to "hit" Oswald ••• Does! 

13. Mark Lane ••• Theory: 
A) Assassins: 

I. Behind ••• Dal-Tex Building. 
II. Behind ••• Dalias County Records Building. 
III. Front ••• 2 men ••• Behind fence on the Grassy Knoll. 

B) Shots: 
I. 1st shot ••• Behind ••• JFK ••• Back: 

(1) Could not have come from the front and hit him 
in the throat! 

(2) Tore up his throat ••• Could not have spoken! 
(3) DID say: "My God, I'm hit!" 

II. 2nd shot ••• Front ••• JFK ••• Throat. 
III. 3 rd shot ••• Behind ••• Records Building ••• Connally: 

(1) Angle is perfect. 
IV. 4th shot ••• Behind ••• Misses. 
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V. 5 th shot ••• Front ••• Grassy Knoll ..... FK ••• Head! 

14 ... osiah Thompson ••• Theory: 
A) Assassins: 

I. Depository. 
II. Dallas County Records Building. 
III. Grassy Knoll. 

B) Fatal head shot: 
I. From behind and front simultaneously! 

15. Groden and Model ••• Theory: 
A) Fatal head shot: 

I. Grassy Knoll. 
II. 115 feet distance. 
III. Fits a high-powered rifle. 

16. Materials in the National Archives: 
A) Sealed. 
B) Not allowed to look at until 2039. 
C) Some of the material: 

I. C.I.A. file on Oswald's knowledge of the U-2 
program. 

II. General C.I.A. file on Oswald. 
III. C.I.A. file on information "not given to the Warren 

Commission." 
IV. C.I.A. file on Oswald's chronology in Russia. 
V. C.I.A. file on "ack Ruby and his associates. 



\ 17. August 10, 2008 - Opened F.B.I. files reveal: 
A) Gerald Ford was a secret F.B.I. informant on the 

Commission. 
B) 2 members of the Commission did NOT agree that 

.JFK was shot from the 6th floor of the Depository! 
C) Ford, in a furnished, F.B.I. locking briefcase: 

I. Secretly took out documents. 
II. He WAS the F.B.I.'s "eyes and ears" on the Warren 

Commission. 
D) Ford WAS the most outspoken proponent that: 

I. Lee Harvey Oswald was the sole assassin! 
II. Fired 3 shots! 
III. 6 th floor, southeast window, Depository Building. 

E) In the final Commission report ••• Ford makes a 
critical change ON HIS OWN: 

I. Describes back wound as being higher than it was: 
(1) Why? •• Fits the "Magic Bullet Theory." 



( 1964 
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1. Mario Savio - Student - U.C. Berkeley: 
A) Starts the Free Speech movement. 

2. 24th Amendment: 

A) Eliminates the Poll Tax. 

3. Escobedo vs. Illinois: 
A) Supreme Court Decision. 
B) Danny Escobedo - 20 yr. sentence for killing 

his brother-in-law: 
I. Police have interrogated without his lawyer 

Present: 
(1) Violates the 5 th Amendment against 

self-incrimination. 
C) Right to have a Lawyer present during 

questioning. 

4. President LBJ - Attitude and policies toward the 
American Indian: 
A) Favors a Self-Determination Policy: 

I. Results in theft, corruption, graft, and 
embezzlement! 

II. Provides no legislation for decent food. 
III. Tribal Chairmen get rich! 



( 1964 - January 
1. January 1, 1964 - Major General, Wallace 

Greene Jr. - 23rd Commandant - U.S.M.C.: 
A) Born - 12/27/1907 - Burlington, Vermont. 

B) WW II: 
I. Saipan. 
II. Tinian. 

C) 1958 - Major General. 



( 
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1964 - March 
1. March 27, 1964 - Anchorage, Alaska - BIG 

Earthquake! 



" 

Sunday - June 21, 1964 
'" The Mississippi Civil Rights Murders '* 

1. 1964 - Many white and black reformers are in Mississippi: 
A) Helping blacks qualify to vote, get better jobs, and get a 

better education: 
I. Are hated by southerners - Especially the KKK! 

2. January 15, 1964 - 24 year old, Michael "Mickey" 
Schwerner and his wife, Rita, both Jews, head for 
Mississippi in their Volkswagen: 
A) He holds a degree in sociology from Cornell University 

in New York: 
I. Schwerner: "I want to spend my life relieving hate, 

not preserving it." 

~ 3. January 17, 1964 - The Schwerner's arrive in Jackson, 
Mississippi and go to work for CORE: 
A) Are headquartered in Meridian, Mississippi: 

I. Have a credit card for gas. 
ll. Pay is $9.80 each per week! 
III. Housed and fed by local black families. 
IV. Mickey recruits 21 year old, local black, James 

Chaney. 
B) Schwerner becomes hated by the KKK!!! 

4. Sheriff of Neshoba County is Lawrence Rainey: 
A) Elected in 1963 on the promise he would "handle the 

niggers and the outsiders!" 
I. Deputy is Cecil Price.] 

5. May 1, 1964 - KKK decision is made to "exterminate" 
Schwerner! 
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6. Night - June 16, 1964 - Longdale, Mississippi - The 
Mount Zion Methodist Church (Black church): 
A) 7 black men and 3 black women are attending a 

meeting: 
I. 10:00 - Night - Meeting ends - Go outside. 
II. Met by 30 white men armed with rifles and shotguns. 
ill. "Where's the Jew boy with the beard?" 
IV. Reply they don't know! 
V. 10 blacks are beaten up and the church is burnt! 

7. June 20, 1964 - 20 year old Jewish, CORE worker, Andy 
Goodman, arrives in Meridian as a volunteer summer 
worker. 

8. Sunday - June 21, 1964 - Schwerner, Chaney, and 
Goodman go to check on the Mount Zion Church burning: 
A) Are in the CORE, '63, blue, Ford, station wagon. 
B) Blacks tell Schwerner that the KKK is after him. 
C) Head back. 
D) 4:00 - Afternoon - Flat tire - Arrested by Cecil Price. 
E)Taken to the Philadelphia, Mississippi jail: 

I. Not allowed to use the phone. 
II. Nobody knows where they are! 
III. 5:30 - Evening - Workers call the jail- Are told the 

3 have not been seen! 
F) 10:30 - Night - The 3 are released - Drive away -

Followed by dozens of pairs of headlights! 
G) Red light - Siren - Stop: 

I. Schwerner - Out - Headlights - Shot thru the heart 
with a .38! 

II. Goodman - Out - Headlights - Shot thru the heart 
with a .38! 

III. Chaney - Out - Beaten with a chain - Shot 3 times 
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and killedl 
H) Bodies taken 6 miles southwest of 

Philadelphia, Mississippi: 
I. Buried in a dam construction site with a 

bulldozer. 
II. The station wagon is taken 15 miles 

nQrtheast of Philadelphia to a swamp 
and burnt! 

9. Weeks - Search for the 3 Nobody talks - F.B.I. 
is called in. 

10. Informer inside the Klan for the F.B.I. is 
pressured: 

A) He talks!! 

11. August 4, 1964 - 44 days after the 
disappearance - Bodies are found. 

12. December 4, 1964 - F.B.I. arrests 21 men: 
A) Find out 40 men have been involved! 

12A • .January 16, 1965 -18 men are indicted! 

13. February 25, 1965 - 17 of the 18 indictments 
are thrown out by Federal District Court 
.Judge, W. Howard Cox. 
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14. F.B.I. charges them with Violation of Civil 
Rights! 

15. October 20, 1967: 
A) 8 - Not guilty! 
B) 3 - Hung .Juries - Released. 
C) 7 - GUlL TVII!II 

I. Sam Bowers .Jr. - Imperial Wizard of the 
KKK - 10 years! 

II. Cecil Price - Deputy Sheriff - 5 years. 
III. Alton Roberts - Triggerman - 10 years. 
IV • .lames .Jordan - Triggerman - 4 years. 

16. February 1970 - U.S. Supreme Court refuses 
\ to review the cases - Upholding the 

convictions! 

17 • .January 2005 - 80 year old, Edgar Ray Killen 
is charged: 

A) .June 2005 - Manslaughter - For being the 
mastermind of what happened! 
I. Guilty - 60 years in prison! 



( 
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1964 - July 
1. July 2, 1964 - Pres. LBJ - Signs - Civil Rights 

Act of 1964: 
A) Ends segregation in all Public 

Accommodations & Schools. 
B) Provides for Equal Job Opportunities in nearly 

all Businesses and Labor Unions: 
I. Establishes the EEOC to guarantee this: 

(1) Equal Employment Opportunity 
Commission. 

2. July 18, 1964 - Harlem, New York: 
A) Race Riots! 



( 1964 - August 
1. August 28, 1964 - Philadelphia, Pennsylvania: 

A) Race Riots! 



1964 - October 
1. October 4, 1964 - Dr. Martin Luther King: 

A) Nobel Peace Prize. 



( 1964 - November 

( 

1. November 3, 1964 - Presidential Election -
Democrat, Lyndon Baines Johnson - 36th 

President. 



( 1965 

( 

1. Cesar Chavez - Organizes - United Farm 

Workers - Strike - "Huelga": 
A) He is accused of being a Communist! 

B) Police are called in! 

C) Strikebreakers are called in! 

D) Lot of intimidation and violence! 

2. Long hair on both Females & Males becomes 

popular. 

3. Academic Dress Codes collapse! 

4. Miniskirts & Unisex Jeans become popular! 

5. Marijuana & LSD (Lysergic Acid Diethylamide) ••• 

"Acid": 
A) Become very popular. 

B) BIG usage! 

C) Harvard Psychologists, Timothy Leary & 
Richard Alpert become: 

I. The "LSD Gurus of America." 

6. Rock Music mirrors the Young Generation: 

A) Beatles. 
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B) Rolling Stones. 
C) The Animals. 
D) The Temptations. 
E) Marvin Gaye. 
F) The Supremes. 

7. Absolute Sexual Freedom: 
A) Age of 1st Sexual Experience radically drops: 

I. Frequency of Sexual Intercourse increases 
drastically! 

B) Birth Control Pills: 
I. Make sex easier and more convenient: 

(1) Especially outside of marriage! 
C) Unwanted Pregnancies increase! 
D) Illegal Abortions increase! 
E) Standards in the areas of Nudity - Obscenity -

and Artistic Expression are relaxed! 
F) Supreme Court Decisions: 

I. End censorship of Literary Works & Allow 
Sexual Displays: 
(1) IF THEY HAVE SOME REDEEMING 

SOCIAL VALUE! 
G) Movies start to allow Uncensored Speech & 

Nudity! 
H) Public Nudity in Theatrical Productions: 



( I. "Hair." 
I) "Playboy" Magazine - Readership of 3 million! 

8. Dr. William Masters & Virginia Johnson -
Scientific Study of Human Sexuality: 
A) Experiments and testing is all done clinically. 
B) Publish their book: 

I. "Human Sexual Response": 
(1) Stuns the world! 

C) Findings: 
I. Most women have orgasms by stimulating 

the Clitoris. 
II. Most Women posses greater orgasmic 

capacity than men. 
III. The belief that Women are naturally 

passive Sexual Partners is totally false! 
D) Results: 

I. Divorce due to ••• Sexual Incompatibility ••• 
Skyrockets thru the roof!! 



1965 - January 
1. January 20, 1965 - Inauguration - 56 year old, 

Democrat, Lyndon Baines Johnson - 36th 

President: 

A) "LBJ." 
B) Born - 8/27/1908 - Stonewall, Texas. 
C) 1923 @ Age 15 - Runs away from home. 

D) Model-T Car - Goes to California for 2 years: 
I. Grape Picker. 

II. Dishwasher. 
III. Auto Mechanic. 

IV. Law Clerk. 

E) 1930 - Southwest Texas State University. 

F) 1934 - @ age 26 - Marries - 21 year old, 
Claudia Taylor: 

I. "Lady Bird." 
G) WW II. 

H) 1948 - U.S. Senator - Texas. 
I) Rated •••• Fair. 

J) Only President ••• Sworn in by a Woman. 
K) Many AFFAIRS ••• Buzzer in Oval Office: 

I. Why? •• So, Secret Service can buzz and 
warn him if his wife is on the way! 

L) Very Foul-Mouthed. 

M) Likes to Urinate outdoors! 



N) Family history of Heart Disease: 

I. Rarely any male member lives past 60! 
II. Fears he will die young! 

0) Chooses NOT to run for a 2 nd Term in 1968. 

P) 1/22/1973 - @ age 65 - Dies. 



( 

1965 
Lyndon Johnson's "Great Society" 

1. Expresses the era's economic confidence and raises public 
expectations of improvement to even higher levels. 

2. Civil Rights legislation. 

3. 1965 - The Elementary and Secondary Education Act: 
A) Federal funds to assist schools. 

4. 1965 - The Medicare Act: 
A} Health care for the aged over 65. 

5. Creation of HUD - Department of Housing and Urban 
Development: 
A) To head it- Robert Weaver - Sociologist: 

@@ 1st black American to be part of a Presidential 
cabinet. 

6. Medicaid for the poor. 



1965 - February 
1. February 1, 1965 - Dr. Martin Luther King & 770 

followers: 
A) Arrested in Selma, Alabama: 

I. For demonstrating for Civil Rights. 



February 21, 1965 
The Assassination of Malcolm X 

(Real Name ••• Malcolm Little) 

1. Back to 1964 - Malcolm X has been suspended 
from the Black Muslim Movement by Elijah 
Mumammed: 
A) Why??? 

I. "X" has found out and gone public to the 
Black Muslim Movement that Elijah 
Muhammed has: 

(1) Is embezzling organization funds. 
(2) Blackmailing sexual favors from Female 

members. 

2. Forms a new foliowing ••• The Organization of 
Afro-American Unity: 
A) He no longer supports Muhammed's 

philosophy of total separation of the Black & 

White races. 
B) Urges Black Nationalism. 
C) Urges united pressure by all "oppressed" 

Non-White people in the world: 
I. Goal ••• Social & Political equality. 



3. February 21, 1965 - New York City - 166th Street 
& Broadway - Audubon Ballroom - Speech to 
The Organization: 
A) 3 of Muhammed's armed followers in the 

audience: 
I. Eight rows from the stage. 
II. Talmadge Hayes - Thomas Johnson-

Norman Butler. 
B) 2 of them stand up. 
C) X's bodyguards move toward them. 
D) The 3 rd man rushes the stage with a sawed-

off, double-barreled, shotgun: 
I. Fires! 
II. Blast hits X in the chest. 
III. Impact blows him backward over a chair. 

E) Other 2 ••• Rush stage ••• Firing ••• A .38 and a .45 
into X's body!! 

I. Malcolm X is dead! 
F) Hayes is wounded by X's bodyguards and 

captured: 
I. Other 2 get away: 

(1) Later ••• Both arrested. 

4. 1966 - All 3 tried - Guilty - Life. 
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March 1965 
Selma, Alabama 

1. Selma, Alabama - Black voter registration campaign: 
A) Governor, George Wallace encourages local officials 

to block all efforts. 
B) Dr. Martin Luther King and the Southern Christian 

Leadership Conference organize non-violent 
demonstrations. 

C) Weeks of arrests and beatings. 

2. March 7, 1965 - "Bloody Sunday" : 
A) Police attack a peaceful march of Civil rights 

demonstrators: 
@@ Results in national outrage. 

3. President Johnson addresses a joint session of Congress: 
A) Demands Federal laws to protect voting rights for all 

citizens: 
@@ Result will be the Voting Rights Act of 1965: 

**Bans literacy tests as a qualification for 
voting. 

** Federal authorities will handle registration 
in states that practiced discrimination. 



( 

( 

March 25, 1965 
The Murder of Viola Liuzzo 

1. Selma, Alabama - Civil Rights marchers are making their way back 
to Selma after a 3 day march: 
(1) Viola LiU7Zo, from Michigan, is shuttling marchers back and forth 

between Montgomery and Selma. 
(2) She is 39 years old and the mother of 5. 
(3) Driving a green Oldsmobile. 
(4) In the car with her is Leroy Moton. 
(5) Followed by a car with Klansmen. 
(6) She tries to outrun them at 100 miles per hour. 
(7) Chase lasts for 20 miles outside Selma. 
(8) Car pulls up - From backseat - Two shots from a .38 - ruts her in 

the head killing her. 
(9) Car crashes into an embankment. 
(10) Moton fakes being dead. 
(11) Klansmen pull up shine light in car - Drive off. 

2. Her reputation is "smeared" by the Klan and hinted at by the FBI. 

3. President Johnson is outraged ... Orders a Federal investigation into 
the Klan: 
(1) Uncovers a series of crimes. 

4. Arrested are Gary Rowe Jr.(FBI Informant), Eugene Thomas, > i..f 
William Eaton, and Collie Wilkins Jr.: 
(1) Hung jury - 2nd trial •••.• Not Guilty!!!! 

5. U.S. Justice Department brings Federal charges for conspiracy to 
violate civil rights ..... Guilty ..... .1 0 years each!! 
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1965 - April 
1. April 28, 1965 - Marines sent into the Dominican 

Republic: 

A) Help keep order: 
I. Why? •• C.I.A. has helped in the 

assassination of Dictator, Rafael Trujillo! 
B) June 1965 - Leave: 

I. Have lost 9 killed & 30 wounded. 
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1965 - July 
1. July 30, 1965 - Pres. LBJ - Signs Medicare into 

Law! 
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August 11, 1965 
The Watts Riots 

1. Summer -1965 -Los Angeles, California - Watts - 98% 
black: 

A) Highway Patrolman, Lee Minekus stops an old gray 
buick. 

B) Driven by 21 year old, black man, Marquette Faye. 
C) With him - Step brother, Ronald Faye. 
D) Smells alcohol- Sobriety test - Faye fails. 
E) Placed under arrest. 
F) Car is being hooked up to a tow truck. 
G) Mrs. Faye arrives. 
H) She is upset. 
I) Marquette Faye is upset - Tells police they will have 

to kill him! 
J) Crowd of 100 gathers. 
K) Police try to handcuff him - Scuffle. 
L) More officers arrive. 
M) Mom, Marquette, and Ronald are all handcuffed 

and arrested for resisting arrest. 
N) Crowd: Rocks - Bottles - Etc. 
O)Tbe 50 officers leave. 
P) By midnight - Full-blown riot!! 

2. Mayor, Sam Y orty calls in the National Guard - 13,000 of 
them. 

3. Watts becomes a 3,000 square block battlefield. 

4. Will last until the 18th
: 

A) 34 killed. 



B) 961 injured. 
C) 3,952 arrested .. 
D) 3,758 buildings totally destroyed. 
E) 536 buildings damaged. 
F) $200 million in damage. 
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1965 - October 
1. October 7, 1965 - Wilmette, Illinois - High 

School Student, Chuck Linster: 

A) 5 feet - 6 inches tall. 

B) World Record - Consecutive Push-Ups: 

I. NO Pause ••• 6,006!!! 



i 
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1965 - November 
1. November 9, 1965 - New York City & parts of 8 

Northwestern States: 
A) Power failures ••• Blackouts!!! 



( 1966 
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1. Bobby Seale and Huey Newton: 
A) Oakland, California. 
B) Found the Black Panther Party for Self­

Defense. 

2. Stokley Carmichael: 

A) Starts advocating and originates the phrase: 
"Black Power." 

3. Betty Friedan and Female Reformers form 
N.O.W. - The National Organization for Women: 
A) Goals: 

I. Pressure the Government to end Sex 
Discrimination in Employment. 

II. Relieve problems of Working Women. 
III. Get Federal support for: 

(1) Child Care Centers. 
(2) Maternity Leave. 
(3) Legalization of Abortion. 

4. South Dakota, Senator, George McGovern: 
A) Author of Concurrent Resolution #114: 

I. "Self-Determination" for the American 
Indian!! 
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B) BUT, has many flaws: 
I. No accountability laws. 
II. No conflict of interest laws to control 

Tribal Chairmen. 
III. No laws to keep elections honest. 

IV. No provisions for Federal Courts to control 
Tribal Chairmen who overstep their 
authority. 

C) What does the Resolution lead to??? 

I. Fixed elections! 
II. Bribing of voters! 

III. Being fired from jobs if you don't vote for a 
certain candidate! 



1966 - January 
1. January 10, 1966 - Home of Black, Civil Rights 

Leader, Vernon Dahmer Sr. - Fire Bombed: 
A) Dahmer is killed. 

B) Has been ordered by the Imperial Wizard of 

the KKK: 
I. Sam Bowers! 

2. 1998 - Bowers is convicted!!! 

3. November 5, 2006 - Bowers dies. 
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1966 - June 
1. June 13, 1966 - Miranda vs. Arizona: 

A) Supreme Court Decision. 
B) 1963 - Phoenix, Arizona - Retarded, 23 year 

old, Mexican-American, Ernesto Miranda: 

I. Arrested for armed robbery. 
II. Has stolen $8 from a bank worker. 

III. Signs a written confession to ••• The crime 

PLUS kidnapping and raping an 18 year 

old Female 11 days before the robbery! 
IV. Tried - Guilty - 20 to 30 years. 

C) Lawyers appeal ••• He understood nothing! 

I. He didn't know he was protected from self­
incrimination. 

D) Supreme Court agrees: 

I. Everyone is entitled to due process of law. 
II. Police must advise of the right to remain 

silent! 

III. Police must ask if they understand this! 
E) He is re-tried ••• Guilty ••• 11 years! 

F) This, Escobedo vs. Illinois, and Gideon vs. 
Wainwright all combined are known today as: 

I. Your ••• Miranda Rights: 

(1) Right to remain silent. 

(2) Right to an Attorney present. 
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(3) Cannot afford an Attorney, one will be 

provided. 
(4) If you give up ••• Used against you ••• Etc. 

(5) Do you understand? 



1. Richard Speck: 

July 13 & 14, 1966 
* Richard Speck .. 

A) Born - December 6, 1941 - Kirkwood, Illinois. 
B) 6 feet 1 inch tall - Thin - Blue eyes - Blonde hair - Tattoo 

on his left forearm ..... "Born to Raise Hell." 
C) Almost totally illiterate. 
D) Dallas, Texas - Arrested 10 times before the age of 20 

for trespassing, disorderly conduct, and burglary. 
E) 1951 - Marries 15 year old, Shirley Malone: 

I. Have a daughter. 
II. Wife has one affair after another! 

F) March 1966 - Monmouth, Illinois - Arrested for 
disorderly conduct - 37th arrest!!! 

G) 1966 - Arrives in Chicago - Works for the waste 
( department and as a seaman: 

( 
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I. Is an alcoholic and pill head. 

2. Night - July 13, 1966 - Drunk - Injects drugs of some kind: 
A) 11:00 - Night - 2319 East 100th Street - Jeffrey Manor -

Nurses Dormitory: 
I. Rings - Answered - With gun and knife forces his 

way in. 
II. Finds 6 nurses in the building - Takes them upstairs 

to a bedroom - Forces them to lie down. 
III. Ties them up - 11 :30 - 22 year old, Gloria Davy 

returns from a date - Upstairs - Ties up! 
IV. Midnight - 21 year old, Sue Farris, and 20 year old, 

Mary Ann Jordan arrive - Taken upstairs and tied 
up - He has 9 total. 

V. He takes their money. 
VI. For the next 6 hours ...... nightmare!! 



**Takes 20 year old, Pam Wilkening into another 
room - Other nurses hear a groan - He has 
stabbed and strangled her to death! 

**Returns - Farris and Jordan - Other room - Stabs 
Jordan 4 times in the eye, neck, and breast killing 
her - Stabs Farris 18 times killing her! 

**Returns - 24 year old, Nina Jo Schmale - Another 
room - Strangles and then stabs her 4 times in the 
neck killing her! 

**Remaining 5 nurses roll under beds attempting to 
hide! 

**Returns - 23 year old, Velentina Pasions and 22 
year old, Merlita GarguIlo - Another room -
Strangles and stabs Pasions 4 times in the neck 
killing her - Strangles and stabs GarguIlo in the 
throat killing her! 

**Returns - 20 year old, Pat Matusek to the 
bathroom - Strangles her to death! 

VII. He has lost count - 22 year old, Corazon Amuro 
has crawled far enough under the bed he does not 
discover her! 

VIII. 22 year old, Gloria Davy - Rapes her on the bed -
Takes downstairs - Rapes again - Strangles her to 
death! 

B) Leaves!! - ~ J::> ~A.D ! 
3. Amurao - Morning - Balcony - "Help" - Police - 8 dead!! 

A) She gives perfect description - Tattoo, etc.! 

4. Speck - Next 2 days - Stays drunk - Buys bed in a flop house, 
The Starr Hotel on West Madison Street. 

5. July 17, 1966 - He slashes his wrist - Police - Fits 
description! ! 
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6. July 26, 1966 - Indicted for murder. 

7. April 1967 - Trial starts: 
A) June 6, 1967 - Jury out for 49 minutes: 

I. Guilty. 
II. Death in the electric chair! 

8. 1972 - Supreme Court - Overturns death penalty: 
A) Sentence becomes life terms totaling over 400 years with 

no parole. 

9. 1991 - Dies in prison! 



( 1966 - July 
1. July 15, 1966 - Chicago, Illinois: 

A) Race Riot. 

( 
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1. Whitman: 

July 31, 1966 
Charles Whitman 

A) Born -1941- Florida - Eagle Scout - U.S.M.C. : 
@@ EXCELLENT shot!!!!! 
@@ 1966 .. @ age 25 - Student at University of Texas. 
@@ Mother constantly "nags" at him. 

B) 6 feet tall - Blue eyes -- Blonde hair - Heavy set. 
C) Is seeing a psychiatrist: 

@@ Says that due to pressures he feels like 
committing a violent act. 

D) July 22, 1966 -- With his brother - Visits the top of the 
300 foot high observation tower in the middle of the 
University of Texas campus in Austin: 
@@ Makes a comment about it being an ideal sniping 

location. 

2. July 31, 1966: 
A)Home - Carefully types a note explaining why he is 

going to kill his mother and wife: 
@@ Evening - Drives to his mother's apartment: 

** Stabs her - Shoots her in the back of the 
head. 

@@ Picks his wife up from work: 
** At home - Midnight- Stabs her in her sleep 

I~ 3 times killing her. oJ 
3. August 31, 1966: ~ ~ ,(Ii I 

. A) Has a rented dolly - Gets out a foot locker: 
@@ .35 mm rifle - 3 pistols - A sawed-off shotgun. 
@@ Plenty of ammunition, food, and water. 



B) Stops at a sporting goods store: 
@@ Buys a .30 caliber carbine and plenty of 

ammunition: 
** Puts them in the foot locker. 

C) Drives to the University of Texas campus: 
@@ Foot locker on the dolly. 
@@ Into the observation tower - Elevator to the 27th

. 

floor (Top). 
D) Receptionist, Edna Townsley - Asks him his business: 

@@ Tears awayY2 of her skull with the butt end of 
his rifle - Then shoots her: 
** Hides her body behind a couch. 

E) Family on way up - He opens fire killing the mother 
and a son. 

F) Roof - Unloads foot locker -11:48 morning - Starts 
randomly sniping: 
@@ In the next 96 minutes he will shoot 46 people!!!! 

** Killing 16 and wounding 30. 
G) Siege: 

@@ Police try to get a helicopter close - He fires 
driving it off. 

H) 1 :24 - Afternoon - 2 policemen and a security guard 
enter the tower and go to the top: . 
@@ Policeman, Ramiro Martinez shoots and kills 

Whitman. 

4. Whitman has killed 18 and wounded 30! 
A) Autopsy - Brain tumor!! 
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1966 - December 
1. December 18, 1966 - Senator, Robert Kennedy: 

A) Denounces the practice of sending young 

Indian children away from their homes to 

Boarding Schools. 



1967 

1. California becomes the 1 st state to 

legalize abortion. 

2. 25th Amendment: 
A) Vice Presidential Vacancy, thus 

Presidential Succession. 
B) If Vice Presidency becomes 

vacant: 
I. President nominates a new VP. 
II. To approve ••• Majority vote of 

both Houses of Congress. 

3. Heavyweight Boxing Champion, 
Muhammad Ali: 

A) Claims Conscientious Objector 
status against the Vietnam War. 

B) Reason •••• Black Muslim religion. 
C) Refuses induction. 



D) Result •••• : 
I. Stripped of title! 
II. Convicted of Draft Evasion. 
III. Fined $10 thousand. 

E) ~une 20, 1967 •••• Supreme 
Court •••• Throws out the 
conviction. 

4. Hippies: 
A) Cultural Rebels. 
8) "Flower Children." 
C) 1967 •••• "The Summer of Love." 
D) "Mecca" is the Haight-Ashbury 

district of San Francisco. 
E) Communal crash pads. 
F) Sex - Drugs - Rock 'N Roll: 

I. "Peace, love, dope!" 

5. New Mexico - Reles Lopez "Tiger" 
Tijerina: 



A) Mexican-American. 
B) Former Preacher. 
C) Favors separation of races rather 

than integration! 
D) Favors nationalism over 

assimilation. 
E) Wants land "stolen" by the United 

States from Mexico, returned! 
F) Leads a raid on a Courthouse: 

I. Sentenced to jail. 

6. Corky Gonzales •••• Colorado: 
A) Starts the Mexican-American Civil 

Rights Movement: 
I. For Civil Rights & Justice. 

7. "Brown Berets" - Formed in East 
Los Angeles, California: 

A) Militant. 



8. Apollo 1: 
A) Cape Kennedy (Now, Canaveral), 

Florida. 
B) 3 Astronauts: 

I. Virgil "Gus" Grissom. 
II. Ed White. 
III. Roger Chaffee. 

C) January 1 st - Pre-flight Test for 

the next day's launch: 
I. 1 :00 - Afternoon - Enter capsule. 
II. Have had a lot of small 

"glitches." 
III. 6:31 - Evening - Roger Chaffee: 

"We've got fire in the cockpit!" 
IV. White tries to open the 

hatch •••• Can't!! 
V. Lasts 17 seconds. 
VI. All 3 are burnt to death! 

D) Cause •••• Faulty wiring! 



9. July 12th - Newark, New Jersey -

Race Riot: 
A) Lasts 5 days. 
B) Looting & burning of white 

businesses. 
C) 25 killed. 

10. July 26th - Detroit, Michigan - Race 
Riot: 

A) Lasts 7 days. 
B) U.S. Army, Paratroops, and Tanks 

sent in. 
C) 34 killed. 
D) 7,000 arrested. 

11. October - Oakland, California -
Near the U.C. Berkeley campus: 

A) Street battle. 
B) Between Police and 20,000 

demonstrators. 



( October 27, 1967 
The Baltimore Four· 

1. 4 members of the Baltimore Interfaith Peace Mission: 
A) Are opposed to the Vietnam War. 
B) The 4: 

I. Reverend Philip Berrigan ••• Catholic Priest. 
II. Reverend James Mengal ••• Minister, United Church 

of Christ. 
III. Thomas Lewis ••• Organizer of Baltimore's 

Concerned Artists about Vietnam. 
IV. David Eberhard ••• Secretary of The Peace Mission. 

2. Enter - City's Selective Service Headquarters: 
A) Pour a combination of their own and duck's vlood 

all over the records: 
I. Arrested by F.B.I. Agents. 

3. November 7, 1967 -Indicted: 
A) Destroying Government property. 
B) Obstructing draft procedures. 
C) Conspiracy to violate the law. 

4. Tried: 
A) April 16, 1968 - Guilty: 

I. 3 to 6 years each. 
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1968 
1. American Indians protest against: 

A) Federal Policies. 

B) Stereotyping. 

2. The A.A.P.A. is formed at U.C. Berkeley: 

A) Asian-American Political Alliance. 
B) Purpose ••• Unite Japanese, Chinese, & Filipino 

students. 

3. East Los Angeles, California - Lincoln High 
School: 

A) Mexican-American students: 

I. Walk out of classes: 

(1) Protesting racism & unequal treatment. 

4. From January to June - Over 200 

Demonstrations - By, over 40,000 College 

Students - At, over 100 Colleges: 

A) Protesting the Vietnam War. 
B) Anti-War "Teach-Ins" are held: 

I. Students question participation in a 

technological war to defend a 3 rd World 

country that refuses to uphold Democracy!! 
II. Draft Cards are burnt! 



( 
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III. Constant chants of: "Hell no, we won't 
go!" 

C) Columbia University: 
I. Violent confrontation between students and 

police. 
D) San Francisco State University: 

I. Violent confrontation between students and 
police. 

E) 1,000's flee to Canada to avoid the Draft! 
F) 1,000's in the military who don't believe in the 

war Desert. 



( 
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1968 - January 
1. January 1, 1968 - Major General, Leonard 

Chapman Jr. - 24th Commandant - U.S.M.C.: 

A) Born -11/3/1913 - Key West, Florida. 
B) WW II: 

I. Okinawa. 

C) 1961 - Major General. 
D) 12/31/1971 - Retires. 



-January 23, 1968 
The U.S.S. "Pueblo" 

1. U .S.S. "Pueblo": 
A) Electronics Intelligence ship. 
B) Captain Lloyd Bucher. 
C) 84 men total. 
D) IS inside the 12 mile limit of North Korean territorial 

waters: 
I. U.S. denies this ••• BUT ••• It is! 

2. Attacked and seized by North Korean patrol boats: 
A) 1 American killed. 
B) 83 taken prisoner. 
C) Taken to Wonson, North Korea. 

3. 11 months of captivity: 
A) All released. 



( 1968 - March 
1. March 31, 1968 - President LBJ - Announcement 

- Will not run for a 2md Term as President!! 
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April 4, 1968 
The Assassination of Dr. Martin Luther King Jr. 

1. Memphis, Tennessee - Lorraine Motel - King is standing on the 
balcony: 
(1) 6:01 - Evening - Rifle shot. 
(2) Bullet hits King in the right jaw - Goes thru - Into throat and thru 

- and into body!! 

2. Discovered shot came from across stree at 418 % South Main Street­
Rooming house - 2nd floor - Bathroom: 
(1) Fingerprints found everywhere. 

3. 2 doors from 418 % at the door of the Canipe Amusement Company a 
rifle and suitcase have been left: 
(1) Fingerprints on both! 
(2) Rifle is a .30-06 - Traced - Bought by James Earl Ray under 

another name. 

4. June 8, 1968 - London ... Heathrow Airport - James Earl Ray is 
arrested by Scotland Yard for using a fraudulently obtained 
Canadian passport: 
(1) Back to U.S. - Fingerprints - King murder!! 
(2) Ray: Nazi sympathizer - Hates King and blacks. 
(3) Ray's brother Jerry says James called him on the morning of the 

assassination and told him: "I'm gonna' get the big nigger today." 

5. Ray pleads guilty - To avoid death - Gets 99 years. 

6. 1977 - Ray and 6 others attempt to escape from Brushy Mountain 
State Prison in Tennessee: 
(1) Free for 54 hours - Caught 8 % miles from prison. 
(2) All captured. 

7. James Earl Ray dies in prison!! 
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May 17,1968 
The Cantonsville Nine 

1. May 17, 1968 - Cantonsville, Maryland - 9 anti-Vietnam War 
grotestors enter the Selective Service Headquarters: 
(1) Seize 400 draft records and burn them in the parking lot!! 
(2) Arrested are: Reverend, Philip Berrigan - Thomas Lewis -

Reverend, Daniel Berrigan - David Darst - John Hogan - Thomas 
Melville - Mrs. Marjorie Melville - George Mische - and Mary 
Moylan. 

2. October 1968 .. Federal trial - Charged with destroying government 
property and interfering with draft procedures: 
(1) Plead "not guilty." 
(2) Argue the Vietnam War is illegal and immoral! 
(3) Found guilty!! 

3. June 1968 - State trial - Same charges - Found guilty: 
(1) Sentenced to terms of 2 to 3 Y2 years. 
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June 5,1968 
The Assassination of Robert Kennedy 

1. June 5, 1968 .. Los Angeles, California .. Ambassador Hotel - Kennedy 
has just won the California Democratic Primary Election for 
President: 
(1) Kennedy makes speech. 
(2) Starts to leave .. Goes thru kitchen. 
(3) Employee, Sirhan Sirhan opens fire on him with a .22 Mini Mag 

pistol. 
(4) mt in the head .. Will be fatal!!! 
(5) Brain dead very shortly after being shot! 
(6) Sirhan arrested .. Taken away. 

2. June 6,1968 .. 25 hours after being shot .. Kennedy's heart stops .. 
Dead! 

3. April 24, 1969 .. After a 15 week trial .. Sirhan is sentenced to death: 
(1) When death penalty is overturned .. Life. 



( 1968 - July 
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1. Minneapolis, Minnesota - A.I.M. is founded: 
A) American Indian Movement: 

I. Militant. 

II. Strong believers in Tribal Religions. 

B) Founders: 

I. Dennis Banks. 

II. George Mitchell. 
III. Vernon Bellecourt.: 

(1) Has served time for Armed Robbery. 
IV. Clyde Bellecourt: 

(1) Has served 14 years for Burglary. 
V. Russell Means: 

(1) 29 years old. 

(2) Ogalala Sioux. 

(3) Born on the Pine Ridge Reservation. 

(4) Spends a year on Skid Row in Los 
Angeles, California. 

(5) Quits drinking. 

(6) Attends 5 different colleges - Never 
graduates. 

(7) Director of the Cleveland American 
Indian Center. 

(8) Most of the time ••• Wili be the 
spokesman for A.I.M.! 
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August 1968 
The Battle of Chicago 

1. Democratic National Convention is planned for Chicago, Illinois the 
week of August 28, 1968: 
(1) A massive protest and demonstration are planned by "MODE": 

A) The National Mobilization To End The War In Vietnam. 
(2) Purpose is to protest the Vietnam War and the re-nomination of 

LBJ.·· 

2. March 31,1968 - LDJ announces he will not run for reelection. 

3. MODE changes it's target to Hubert Humphrey. 

4. 100,000 demonstrators arrive in Chicago: 
(1) Plan to be non-violent. 
(2) Also there are YIPPms ..... The Youth International Party: 

A) Founded by Abbie Hoffman, Jerry Rubin, Ed Sanders, and 
Paul Krassner. 

D) They merge revolutionary politics with "surface aspects" of the 
hippies. 

(3) Also there are the militant SDS ••.•. Students for a Democratic 
Society. 

s. The YIPPIES have a candidate for President ••••• "Pigasus" •••.. a real 
live hog! 

6. On the orders of Mayor Richard Daly - Chicago authorities refuse to 
grant permits for demonstrations and parades: 
(1) The YIPPIES settle in Lincoln Park: 

A) Are expelled by club wielding police. 
(2) MODE starts to lose control of the YIPPIES, SDS, Etc. 

7. August 27,1968 - Permission is granted for a rally at Grant Park for 
the 28th

• 

8. August 28, 1968 - Grant Park: 
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(1) 10,000 show up. 
(2) Scuffle with police starts. 
(3) March toward Convention Hall. 
(4) Marchers are surrounded by police and National Guard. 
(5) 8:00 - Evening - "War" in the streets starts! 
(6) Clubs, mace, beatings, fights, arrests, etc. 
(7) 100' s of arrests. 

9. The primary result will be the "Trial of the Chicago 8". 



( 1968 - October 
1. October 11, 1968 - Apollo 7 - Launched: 

A) From Cape Kennedy. 
B) Astronauts: 

I. Wally Schirra. 
II. Donn Eisele. 
III. Walt Cunningham. 

C) 11 day flight. 

D) Circle the Earth 163 times. 
E) 1st live telecast from space. 

2. October 22, 1968 - President LBJ - Signs the 
( Gun Control Bill: 

A) Bans interstate mail order of: Rifles, 
Shotguns, and Ammunition. 



( 1968 - November 
1. November 5, 1968 - Presidential Election: 

A) Republican, Richard Nixon - 37th President. 
B) 1st Term. 



The Zodiac 
December 20, 1968 



1. Sunday - October 30, 1966 - Riverside, California: 
A) 18 year old, Cheri Jo Bates ..... Freshman cheerleader at Riverside 

City College: 
I. Found dead. 
II. Stabbed in the chest, and left shoulder - Face is slashed -

Throat is cut so deep she is almost decapitated. 
III. No sexual assault - No motive - No clues. 

B) 1 month later - Police get letter - Typed - Tells of murder: 
I. Person is not insane. 
II. Very smart and methodical! 

2. San Francisco and Vallejo, California. 

3. December 20,1968 - Vellejo - Night - Lover's Lane - Teenagers, 
David Faraday and Betty Lou Jensen are parked: 
A) Man shoots him in the head and her 5 times in the back: 

I. Both dead. 
II •• 22 pistol- No clues. 
III. A blue Plymouth Valiant has been seen in the area. 

4. July 4, 1969 - Vallejo - Lover's Lane - 22 year old waitress, Darlene 
Ferrin and 19 year old, Mike Mageau are parked: 
A) Man shoots into the car: 

I. She is hit 9 times and is dying he is badly wounded. 
II. Man walks off - She moans - He returns and shoots both again! 
III. Leaves - Mageau will survive - She dies. 
IV. This time a 9 mm has been used. 

B) Description later: 
I. Late 20's - Stocky - 200 pounds - 5 feet 8 inches tall - Light 

brown curly hair - Crew cut - Windbreaker - Pleated pants -
Slight paunch. 

C) 40 minutes into July 5,1969 - Vallejo Police - Call from a man 
with a gruff voice: 
I. Reports the double "murder." 
II. Gives details. 
III. Adds: "I also killed those 2 kids last year." 
IV. Hangs up - Traced to a pay phone near the Police 

headquarters. 



5. August 1969 - Letter is sent to the San Francisco newspapers: 
A) Signed with a Zodiac sign: 

I. Circle with a cross thru it. 
II. Letter contains a cryptogram - He says if you translate the 

message you solve the crime because it identifies him. 
III. Gives himself the name "Zodiac." 

6. Saturday - September 27,1969 - 35 miles north of Vallejo - Lake 
Berryessa Park: 
A) 22 year old, Cecilia Shepard and 20 year old, Bryan Hartnell: 

I. 4:05 in the afternoon - Man in a dark hooded "costume" with 
the Zodiac sign on it across the chest, black shirt, and black 
gloves approaches them. 

II. Gun - Ties them up - Talks to them - Tells them he is going to 
stab them to death. 

III. Stabs them - Her, 24 times - Leaves - She will die 2 days later -
He will survive. 

B) 7:40 pm - Call to Police - Reports "murders" - Traced to car wash 
less than 5 miles from the Police Department: 
I. The students are found. 
II. Leaves painted message on door of Hartnell's car - Dates of 

murders and where - Zodiac sign. 
III. Hartnell's description of attacker matches others! 

7. October 11, 1969 - San Francisco - 9:30 pm - Cab driver, Paul Lee 
Stine picks up a fare: 
A) Stine is shot in the right side of the face at close range and killed: 

I. Cab is "wiped down clean." 
II. Man walks away. 
III. Observed from a 2nd story window 50 feet away. 
IV. Description matches others. 

8. October 1969 .••.• Another letter to the San Francisco 
newspapers .... Starts: "This is the Zodiac speaking." 

9. Killings stop ...•. Why? - Scared? In Jail? 

10. End of January 1974 - Letter - Claims 37 victims - Threatens more. 
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11. For 4 years ••• Nothing: 
A) Then ••• Aprii 1978 ••• Another letter: 

I. Will be the last one. 

12. April 30, 2009 - Deborah Perez - News 

Conference: 
A) Turns over Taxi Driver, Paul Lee Stine's eye 

glasses to the Police: 
I. Father had them. 

B) Believes her deceased father, Guy Ward 

Hendrickson, was "The Zodiac": 

I. They lived in Corona in Riverside County! 

II. Says he told her: "I'm sick, I've killed many, 
many, people." 

III. Claims she was a child WITH her father 

when he killed: 

(1) Darlene Ferrin in 1969. 

(2) Paul Stine. 
C) Her Father dies of Cancer in 1983. 

13. FBI profilers believe "The Zodiac" was ••• Arthur 
Leigh Allen: 

A) IQ of 135! 

B) Lives most of his adult life with his Mother. 

C) Has a difficult relationship with his Mother. 



D) Very educated in Chemistry. 

E) Trained in Codes. 
F) Once - To a friend - Describes Man as: "The 

most dangerous game." 
G) Was a student at Riverside City College. 

H) Is in the areas of the "Zodiac" killings at the 

times they are committed! 
I) Has lived near the other crime scenes. 

J) Gets a speeding ticket near Lake Berryessa 

on the evening of those attacks! 

K) Sister has seen him with a paper that has 

"strange symbols" on it! 
L) Day of the Lake Berryessa attacks ••• His sister 

has seen a bloody knife in his car! 
M) During one of the "gaps" of NO LETTERS ••• He 

is in prison for Child Molesting! 

N) YET ••• NO DIRECT EVIDENCE TO CONNECT 
HIM! 

0) 1992 - Age 58 - Dies of a Heart Attack! 



1968 - December 
1. December 21, 1968 - Apollo 8 - Launched: 

A) Cape Kennedy. 
B) Astronauts: 

I. Jim Lovell. 
II. Frank Borman. 
III. Bill Anders. 

C) 6 day journey to the Moon. 
D) 10 orbits around the Moon. 

E) Come within 60 miles of the Moon's surface. 
F) Christmas Eve: 

I. 3 take turns. 
II. Read Genesis from the Bible on a live 

telecast. 


